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دانشگاه صنعتی امیرکبیر با سیمان سپاهان اصفهان تفاهم نامه امضا کردند:

تلاش دانشگاه تولید محصول و رفع نیاز صنعت با نگاه علمی

Top 5 health 
benefits of 

olive oil
5

رهاورد رفع مشکلات واحدهای تولیدی در استان اصفهان؛

تثبیت اشتغال ۶ هزار نفر

     آیین امضای تفاهم نامه کلاس شهر
آیین امضای تفاهم نامه کلاس شهر سال تحصیلی 1401 - 1401 با محوریت برگزاری کلاس های آموزش شهروندی در مقطع 

دبستان مابین شهرداری اصفهان و اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان برگزار شد.
پژمان گنجی پور / گروه ایمنا
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زن باید آداب شوهرداری را یاد بگیرد و آن را در زندگی  
روزمره بکار گیرد. اگر بتواند در هنر شوهرداری موفق 
باشد، آرامش و سعادت را برای خانواده خویش به 
ارمغان می آورد و اگر از هنر شوهرداری بهره ای 
نداشته باشد، آن خانواده نیک بخت نخواهد بود. 
بنابراین خوب شوهرداری کردن جایگاه و اهمیت 
فراوانی در زندگی خانوادگی دارد لذا احادیث و 
روایات فراوانی در این زمینه وجود دارد اندیشمندان 
و خردمندان بزرگ دنیا نیز به این مسئله تأکید 
نموده اند. پیامبر گرامی اسلام )ص( خطاب به حولاء 
می فرمایند: »ای حولاء! حق مرد بر زن این است 
که، زن همواره در خانه شوهرش باشد با او همراه 
و هماهنگ بوده و او را دوست بدارد و از خشم و 
غضبش پرهیز نماید. رضایتش را جلب کرده و به 

عهد و پیمان خود با او وفادار باشد و او را به مشقت 
نیندازد.«

به هنگام حضور شوهرش به او و مال او خیانت 
نکند و در هنگام غیبت او آبرویش را حفظ نماید و 
در منزل شوهر با درستی و صداقت زندگی کند. 
زینت و آرایشش فقط برای شوهرش باشد، نمازش 
را بخواند و غسل های واجبش را انجام دهد. اگر 
چنین رفتار کند، روز قیامت به صورت دختری زیبا و 
نورانی محشور می شود. اگر شوهرش در دنیا، مؤمن 
و صالح بود، این زن همسر آن شوهر در آن جهان 
می شود و اگر همسرش مؤمن نبود با یکی از شهدا 
ازدواج می کند. ای حولاء! در غیاب شوهرت خود 

را خوشبو نکن. «
اسمایلز می گوید: »همسر خوب، بهترین یاور در 

صحرای سنگلاخ و پرمخاطره زندگی است.«
به درستی زنی که آداب شوهرداری را به خوبی آموخته 
است و آن را به کارمی گیردار جمله مجاهدان راه خدا، 
بهترین یاوران زندگی و فرشته ای نجات بخش است. 
اما نکته ای را که نباید فراموش کنیم این است که 
متأسفانه مشاهده می کنیم که بعضی از زنان به علل 
واهی حقوق شوهر را نادیده انگاشته و به او به دیده 
تحقیر نگریسته و خود را به وی تحمیل می نمایند. لذا 
شوهر نیز از مسیر روابط سالم در خانواده و اجتماع 
فاصله گرفته و مسیر دیگری را در پیش می گیرد که 
عاقبت آن فلاکت است، در چنین مواقعی برترین 
راهکار برای چنین خانواده هایی جدایی و طلاق 

است که مبادا حقی از شوهر پایمال گردد. 
نویسنده و محقق

محمدرضا رجائی
سرمقالـــه
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همسر خوب، بهترین یاور در صحرای سنگلاخ و پرمخاطره زندگی
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 مؤسس خانه ریاضیات اصفهان:

 آموزش علم آمار در مدارس
مطلوب نیست

رییس شورای شهر اصفهان مطرح کرد:

 آزادسازی ها سد راه
خط 2 مترو اصفهان

آمارهایی که دوران دورکاری و مجازی را نوید می دهد

خیزش کرونا در دل
آنفولانزای فصلی!
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چهره روز

 مدیرعامل باشگاه سپاهان
در آیین گرامیداشت دوم آبان ماه: 

 با حدود ۱۵۰ ملی پوش
6حامی تیم ملی هستیم 

منبع: ایرنا

گزارش تصویری



در شـــهر
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مدیـر انجمـن سـینمای جوانـان اسـتان 
اصفهان با بیـان اینکه این دفتر سـینمایی 
عنـوان بهتریـن دفتر سـینمای جـوان در 
سطح کشـور و در ۵ سـال اخیر را به دست 
آورده اسـت، گفـت: برگزیـده شـدن دفتر 
سـینمای جوانـان اسـتان اصفهـان در 
پارامترهای مختلـف در میان بیـش از ۶۰ 
دفتر در کشـور، افتخار کمی نیسـت و حق 
فیلم سـازان اصفهانی نیسـت کـه نتوانند 

فیلم بلند سـینمایی بسـازند.
سـید محمـد طباطبایـی در گفت وگـو بـا 
ایسـنا، بـا اشـاره بـه حضـور ایـن انجمن 
در سـی و نهمیـن جشـنواره بین المللـی 
فیلـم کوتاه تهـران گفـت: در حاشـیه این 
جشـنواره، طیبـه فلکیـان، مدیـر اجرایی 
جشـنواره و معـاون امـور اسـتان های 
انجمـن سـینمای جوانـان ایـران، دفتـر 
انجمن سـینمای جوانان اسـتان اصفهان 
را در ارزیابی عملکرد ۵ سـاله اخیر، در کلیه 
شـاخص های آموزش، تولیـد، برنامه های 
تخصصـی و جنبی به عنـوان بهترین دفتر 

کشـور اعـام کرد.
او با اشـاره بـه دلایل ایـن انتخـاب، ادامه 
داد: انجمـن سـینمای جوانـان اسـتان 
اصفهـان در حـال حاضـر افتخاراتـی 
همچون ایجـاد موفق تریـن و بزرگ ترین 
پاتوق فیلـم کوتـاه در کشـور، بزرگ ترین 
کانـون عکس و تشـکل عکاسـی ایـران، 
رتبـه اول کمـی و کیفـی در آمـوزش و 
تعـداد هنرجـوی فیلم سـازی، برنامه های 
جنبـی، برگـزاری سـه دوره جشـن فیلـم 
کوتـاه اصفهـان، برگـزاری گالری هـای 
متعدد عکـس، برنامه های مختلـف برای 
عکاسـان و آمـاده کـرده کتـاب عکاسـی 
سـال اصفهـان بـا عنـوان »کادر« کـه 
تابه حـال شـش شـماره بـه چاپ رسـیده 

را در اختیـار دارد.

فیلم سازان اصفهانی حق خود 
را از سینمای کشور بگیرند

مدیر انجمن سینمای جوانان استان اصفهان:

اسـتاد دانشـگاه و مؤسـس خانـه ریاضیـات اصفهان 
گفـت: چگونگـی آمـوزش علـم آمـار در مـدارس 
کشـورمان چنـدان مطلوب نیسـت درحالیکـه دانش 
آمـوزان باید بـه خوبی بـا جایـگاه و کاربردهـای این 

رشـته در زندگـی روزمـره آشـنا شـوند.
علـی رجالـی بـه مناسـبت روز آمـار و برنامـه ریـزی 
افزود: بـا توجه بـه اینکه هـر شـهروند باید علـم آمار 
را بدانـد و "فکـر نقادانه" نیاز بـه "درک آمـاری" دارد، 
لازم اسـت که این رشـته از دوران مدرسـه بـه دانش 
آمـوزان بـه خوبـی آمـوزش داده شـود، امـا بـا وجود 
همه تاش های صـورت گرفته، ایـن درس به خوبی 

در مـدارس ارائـه نمی شـود.
وی بـا بیـان اینکـه بطـور معمـول درس آمـار در 
فصل هـای پایانی کتاب هـای ریاضی گنجانده شـده 
اسـت، اظهـار داشـت: زمانی که برخـی از معلمـان به 
ایـن قسـمت از کتـاب می رسـند درس را تمام شـده 
می دانند و چنـدان توجهی بـه این مبحـث نمی کنند.

این اسـتاد دانشـگاه صنعتی اصفهان با تاکید براینکه 
متخصصان آمـار برای تدریس ایـن درس در آموزش 
و پـرورش بـه کار گرفتـه نمی شـوند، اضافـه کـرد: 
به دلیـل اینکـه بیشـتر معلمانـی کـه آمـار را تدریس 
می کننـد تخصـص لازم را در ایـن زمینـه ندارنـد، 
وضعیـت خوبـی در آمـوزش ایـن رشـته بـه دانـش 
آمـوزان نداریـم و تاش هـای انجـام شـده چنـدان 

موفـق نبوده اسـت.
وی همچنیـن به درس " آمار و مدل سـازی " اشـاره و 
خاطرنشـان کرد: این درس در سـال های گذشـته در 
سـال های پایانـی مقطـع دبیرسـتان ارائه می شـد اما 

متاسـفانه حذف شـده است.
رجالی ادامـه داد: در این کتـاب بر اجـرای پروژه های 
آمـاری و به صـورت کار گروهـی تاکید شـده بـود اما 
به دلیـل اینکـه نحـوه اجـرای ایـن طرح هـا چنـدان 
مـورد توجـه برخـی معلمـان و آمـوزش و پـرورش 
نبـود، برخـی از دانش آمـوزان اقـدام به خریـد پروژه 

می کردنـد درحالی کـه هـدف اصلـی از درس آمـار 
و مدلسـازی ایـن بـود کـه طرح هـای آمـاری سـاده 
باشـد و دانش آمـوزان آنهـا را در زندگـی روزمره خود 

احسـاس کننـد.
وی بـا بیان اینکـه در مـدارس از درس آمـار به خوبی 
یاد نمی شـود، تصریـح کرد: حتـی در دانشـگاه وقتی 
برخـی دانشـجویان وارد رشـته آمـار می شـوند از 
ایـن موضـوع ناراحـت هسـتند یـا بـه خوبـی بـا آن 
آشـنایی ندارنـد بنابرایـن اسـتادان در ابتـدا بایـد 
 اهمیـت ایـن درس و جایـگاه آن را بـه دانشـجویان

بیاموزند.
رجالـی با اشـاره بـه اینکـه در دانشـگاه های کشـور، 
فعالیت هـای تحقیقاتـی زیـادی در زمینه آمـار انجام 
می شـود، اظهار داشـت: آمـار رشـته ای اسـت که به 
ارتبـاط تنگاتنگ با سـایر رشـته ها نیـاز دارد امـا این 
مسـاله چنـدان در دانشـگاه های ما مرسـوم نبـوده و 

تخصص هـا از هـم جدا شـده اسـت.
این اسـتاد دانشـگاه با تاکیـد بر اینکـه یکـی از نقاط 
ضعـف رشـته آمـار در دانشـگاه های کشـور، عـدم 
ارتبـاط آن با سـایر رشته هاسـت، افـزود: لازم اسـت 
ارتباطات بین رشـته ای در زمینـه آمار در دانشـگاه ها 

تقویت شـود.
وی با اشـاره بـه اهمیـت آمـار و برنامه ریـزی، گفت: 
هر شـهروند باید علـم آمـار بداند تـا بتواند بـه خوبی 
از اطاعاتی که وجـود دارد اسـتفاده و در زندگی خود 

بـه خوبـی تصمیم گیـری کند.
رجالی بـه اهمیـت علم آمـار در سـطح کان تصمیم 
گیـری کشـور و در همـه بخش هـا، اشـاره کـرد و 
افـزود: فعالیت متخصصـان آمـار از اهمیـت ویژه ای 
برخوردارسـت و بایـد نظام مشـخصی در ایـن زمینه 

وجود داشـته باشـد.
رجالـی با بیـان اینکه نظـام آمارشناسـی ایـران از ۱۶ 
سـال گذشـته به مجلس و هیات دولت معرفی شـده 
امـا هنـوز تصویـب نشـده اسـت، خاطرنشـان کـرد: 

ایـن نظام نامـه توسـط انجمـن آمـار ایـران و خانـه 
ریاضیات اصفهان پیشـنهاد شـد و امیدواریم امسـال 
که سـال بیـن المللی علوم پایه اسـت شـاهد تصویب 

آن باشـیم.
وی دربـاره نظـام آمارشناسـی ایـران توضیـح داد: 
همانطـور کـه اگـر پزشـکی در کار درمـان مرتکـب 
اشـتباه شـود ممکن اسـت به فوت بیمار منجر شـود، 
فـردی کـه کار آمـار انجـام می دهـد نیـز اگر اشـتباه 
کنـد می توانـد برنامه ریـزی کشـور را از بیـن ببـرد و 

هـزاران نفـر در جامعه تحـت تأثیـر برنامه غلـط قرار 
گیرنـد، به همیـن دلیـل اعتقادداریـم هـر فـردی که 
می خواهـد طـرح آمـاری در کشـور انجـام دهـد باید 
مرکزی وجود داشـته باشـد کـه تخصـص او را تأیید 
کنـد کـه ایـن موضـوع در نظـام آمارشناسـی دیـده 

شـده اسـت.
رجالی بـه کاربـرد آمـار در بخش های مختلـف مانند 
صنعـت بیمـه و مباحـث پزشـکی مانند همـه گیری 
بیمـاری کوویـد-۱۹ نیـز اشـاره کـرد و گفـت: افراد 

آمارشـناس باید بتواننـد آزادانه اطاعـات را در اختیار 
داشته باشـند و از آن اسـتفاده کنند اما در بخش هایی 
ماننـد پزشـکی می بینیم که ایـن اطاعـات در اختیار 
افـراد یا بخش هـای خاصی قـرار می گیـرد درحالیکه 
آمارشناسـان نیز بایـد بتواننـد از آنها اسـتفاده کنند تا 
اطاعـات مفیدی را بـه جامعـه آگاهی رسـانی کنند.

اول آبـان در تقویم کشـورمان روز ملی آمـار و برنامه 
ریزی نـام گذاری شـده اگر چـه در تقویـم جهانی ۲۰ 

اکتبر مقـارن ۲۸ مهـر، روز جهانی آمار اسـت.

آموزش علم آمار در مدارس مطلوب نیست
 مؤسس خانه ریاضیات اصفهان:
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دفتر شعر »عکاسی از شهر سوخته« مجموعه سروده های جواد خوانساری است 
که با زبانی ساده و بیانی تصویرمدار و به دوراز مفاهیم انتزاعی، به دغدغه های فردی 
و اجتماعیِ او از زاویه شعر و در قالبی سپید پرداخته است. جواد خوانساری به ایسنا 
گفت: مضمون شعرهای منتشرشده در دفتر شعر »عکاسی از شهر سوخته« شامل 
دودسته مفاهیم فردی و شخصی مانند عشق و تنهایی، مرگ و پوچی است، همچنین 
مفاهیم اجتماعی مانند نابرابری، تبعیض، انفعال و شکاف های موجود در اجتماع را 
شامل می شود، یعنی آنچه در این دفتر شعر آمده مجموعه مسائل فردی و اجتماعی 
است که در جامعه ایرانی با آن مواجه بوده و آن ها را تجربه کرده ام؛ البته دلیل این دو 

تقسیم بندی نیز به تحصیات من در حوزه جامعه شناسی بازمی گردد که در همه این 
سال ها در من وجود داشت و گاهی دغدغه ها و نگاه های شخصیِ من مجال بروز پیدا 
می کرد و بیشتر اوقات نابرابری هایی که در اجتماع شاهد آن بودم باعث می شد به آن 

مسئله از زاویه شعر پرداخته شود.
نویسنده دفتر شعر »عکاسی از شهر سوخته« که به طورجدی از سال ۸۵-۸۴ سرودن 
شعر را آغاز کرده است، افزود: دفتر شعر »عکاسی از شهر سوخته« که از سوی 
انتشارات حکمت کلمه )ناشر تخصصی کتاب های ادبیات و فلسفه( منتشرشده، 
شامل ۵۰ شعر کوتاه و ۱۹ شعر بلند است که بین سال های ۱۳۸۵ تا اوایل سال ۱۴۰۱ 

سروده شده اند.
این شاعر اصفهانی با بیان اینکه سبک شعرهای موجود در مجموعه »عکاسی از 
شهر سوخته« از نوع سپید است، توضیح داد: این شعرها وزن و قافیه و عروض ندارند 
و در قالب شعر سپید سروده شده اند. من سعی کردم زبان شعرها ساده و بیان آن ها 
تصویری باشد یعنی تخیل من تصویرمدار بوده است، به طوری که بسیاری از شعرها 
به این سمت می رود که گویا ما فیلمی کوتاه یا فیلم سینمایی فشرده ای را می بینیم. 
درمجموع تاش کردم که تخیل من از انتزاعی و نامفهوم بودن دور باشد تا مخاطب 

نیز بتواند پابه پای شعرها خود را از ابتدا تا انتهای مجموعه همراه کند.

»عکاسی از شهر 
سوخته« راهی 
بازار کتاب شد خبر اول
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 سمیه کریمیان  نشست تخصصی 
نویسندگان و تصویرگران کودک و 
نوجوان منتخب شهرستان در کتابخانه 
عمومی شهید دستغیب شاهین شهر 
برگزار شد. به مناسبت هفته کودک، 
و  نویسندگان  تخصصی  نشست 
تصویرگران کودک ونوجوان منتخب 
باحضورنویسندگان،  شهرستان، 
تصویرگران، شاعران، اعضای کودک 
و نوجوان به همراه والدین و سایر 
عاقه مندان به میزبانی کتابخانه 

شهید دستغیب برگزار شد.

سیروس شجاعی فر منشط اهوازی 
نماینده اداره فرهنگ و ارشاد اسامی 
در امر انجمن های ادبی و شاعر 
پیشکسوت شهرستان، سروده خویش 
با موضوع کودکی را برای شرکت 

کنندگان خواند.
در ادامه فریبا شمس، دکترای زبان و 
ادبیات فارسی به بررسی جایگاه ادبیات 
کودک و نوجوان در ایران پرداخت و 
گفت: این ادبیات کودک و نوجوان 
یکی از بخش های مهم و تأثیر گذار 

است.

وی در ادامه به موضوع پایان نامه 
انیمیشن و  با  ارتباط  خود که در 
قصه های عامیانه ایرانی بود، اشاره 
کرد و از نویسندگان کودک شهرستان 
خواست، تجربیات خود از مراحل چاپ 
و نشر کتاب، از پرورش ایده تا حصول 

نتیجه، بیان کنند.
تصویرگران  از  عصیانی،  مجتبی 
منتخب شهرستان، درباره جایگاه 
تصویرگران ایرانی در جهان و کسب 
رتبه های جهانی و بین المللی، به 
اهمیت تصویرگری کتب کودک و 
نوجوان در انتقال پیام و جذب مخاطب 
مورد انتظار اشاره و خاطر نشان کرد، با 
توجه به استعداد تصویرگران ایرانی 
به زودی درعرصه های بین المللی، 
حرفی برای گفتن خواهند داشت. 
پریناز چیوائی، تصویرگر، نقاش و 
نویسنده، سمیه بهرامی، مریم کیان 
ارثی، کتاب های کودک خود را معرفی 

کردند.

بنفشه رسولیان، نویسنده بیش از 
۵۰۰ کتب کودک و نوجوان شهرستان 
برای حضار معرفی شد و در ادامه 
جلسه پرسش و پاسخ با حضور اعضای 
کودک فعال و والدین کتابخوان آن ها 

برگزار شد.
این نشست تخصصی به دلیل اهمیت 
جایگاه ادبیات کودک و نوجوان در 
ایران و جهان، با هدف شناسایی 
نویسندگان، تصویرگران کودک و 
نوجوان شهرستان وگرامی داشت 
از  تجلیل  و  کودک  ملی  هفته 
اعضای کودک فعال، با حضور زهرا 
اسکندری، رییس اداره کتابخانه های 
عمومی شهرستان، سمیرا کرمی، 
رابط فرهنگی و روابط عمومی، مریم 
کیان ارثی، مریم داودی، صفورا 
مختاری و مرضیه رفیعی مسئول و 
کتابداران کتابخانه شهید دستغیب، 
در شهرستان شاهین شهر و میمه 

برگزار شد.

نشست تخصصی نویسندگان و تصویرگران کودک و نوجوان در کتابخانه عمومی شهید دستغیب شاهین شهر برگزار شد:

بررسی یکی ازبخش های مهم وتاثیرگذارادبیات کودک و نوجوان
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شرکت  بین  همکاری  تفاهم نامه 
توسعه مجتمع های سیاحتی، فرهنگی 
و ورزشی سپاهان شهرداری اصفهان 
و شهرداری تیران و کرون به منظور 
و  گردشگری  توسعه  در  هم افزایی 
دوجانبه  ظرفیت های  از  بهره مندی 
بین  همکاری  تفاهم نامه  شد.  منعقد 
سیاحتی،  مجتمع های  توسعه  شرکت 
فرهنگی و ورزشی سپاهان شهرداری 
کرون  و  تیران  شهرداری  و  اصفهان 
شناسایی  در  هم افزایی  منظور  به 
توسعه  حوزه  در  مؤثر  ظرفیت های 
از  بهره مندی  طرفین،  گردشگری 
خدمات تفریحی و گردشگری دو جانبه، 
در  خدمت رسانی  کیفی  سطح  ارتقای 
حوزه های تفریح و گردشگری به مردم 
و مخاطبان و بررسی راهکارهای مؤثر 
این حوزه منعقد شد.سعید ساکت،  در 
مدیرعامل شرکت توسعه مجتمع های 
سپاهان  ورزشی  و  فرهنگی  سیاحتی، 
انعقاد  به  اشاره  با  اصفهان  شهرداری 
این تفاهم نامه، اظهار کرد: با توجه به 
سابقه فرهنگی و تاریخی نصف جهان 
هم افزایی  دنیا  و  کشور  مردم  بین 
کلان شهر  مختلف  ارکان  میان  در 
اصفهان و استان در حوزه گردشگری 
امری ضروری محسوب می شود. وی 
کمی  سطح  ارتقای  لزوم  به  اشاره  با 
حوزه  این  در  خدمت رسانی  کیفی  و 
و  خارجی  و  داخلی  گردشگران  به 
شناسایی چالش ها و رویکردهای مؤثر 
توجه  با  افزود:  گردشگری،  حوزه  بر 
به ماهیت فعالیت های شرکت توسعه 
در  سپاهان  سیاحتی  مجتمع های 
گردشگری،  و  سرگرمی  تفریح،  حوزه 
در  حرکت  و  همسوسازی  به  نسبت 
مسیر واحد برای توسعه گردشگری در 
اصفهان با سایر سازمان ها و نهادها گام 
برداشته ایم که در این میان می توان به 
انعقاد نزدیک به ۱۵ تفاهم نامه در ۹ ماه 

اخیر اشاره کرد.
مدیرعامل شرکت توسعه مجتمع های 
سپاهان  ورزشی  و  فرهنگی  سیاحتی، 
به  اینکه  بیان  با  اصفهان  شهرداری 
حوزه  در  تخصصی  اقدامات  واسطه 
فنی  دانش  از  تفریحی  ابرسازه های 
هستیم،  بهره مند  به فردی  منحصر  و 
تصریح کرد: با توجه به رویکرد تعاملی 
سیاحتی  مجتمع های  توسعه  شرکت 
نهادها  و  ارگان ها  سایر  با  سپاهان 
شرایط تعامل در عرصه دانش فنی و 
انتقال تجربه فراهم شده است که در 
تفاهم نامه های همکاری با سایر نهادها 

و ارگان ها به آن نیز اشاره شده است.
مهم  ویژگی های  تشریح  در  وی 
خاطرنشان  تیران،  شهر  گردشگری 
کرد: شهر تاریخی تیران قدمتی هفت 
هزار ساله دارد، از این رو دارای میراث 
متعددی  فرهنگی  و  تاریخی  شاخص 
اسلامی  ایران  تمدن  نماد  که  است 

محسوب می شود.
تاریخی  آثار  اینکه  بیان  با  ساکت 
جذب  در  بسزایی  تأثیر  تیران  شهر 
دارد،  خارجی  و  داخلی  گردشگران 
واقع  و  جغرافیایی  موقعیت  گفت: 
شدن شهر تیران در غرب اصفهان به 
عنوان یکی از شهرهای مرکزی ورود 
استان ها  و  شهرها  سایر  گردشگران 

بسیار حائز اهمیت است.
در  سرمایه گذاری  فرصت   •
تیران  شهر  گردشگری  حوزه 

فراهم است
حسن حجتی، شهردار تیران و کرون 
به  اشاره  با  صمیمانه  نشست  این  در 
سابقه هفت هزار ساله این شهر، اظهار 
کرد: از جمله میراث تاریخی به جای 
مانده از تاریخ و تمدن ایران می توان به 
درهای سنگی، قلعه تاریخی قمیشلو، 
مساجد و حمام های تاریخی و طبیعت 
موارد  این  که  کرد  اشاره  آن  ویژه 
را  سرمایه گذاری  مناسب  فرصت های 

در این شهر فراهم کرده است.
موقعیت  به  توجه  با  افزود:  وی 
استان  غرب  در  شهر  این  جغرافیایی 
اصفهان و همجواری آن با استان های 
خوزستان  و  چهارمحال وبختیاری 
ترددهای  از  درصد   ۱۱ به  نزدیک 
جاده های  از  اصفهان  استان  مسافران 
این شهر انجام می شود که این مورد 
منجر به حضور قابل توجه مسافران و 

گردشگران شده است.

 تفاهم نامه مهم توسعه گردشگری
امضا شد:

اجرایی شدن هم افزایی 
اصفهان و دیگرشهرهای 

استان

گزارش
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با حضور چهره های برتر استانی و شهرستانی جلسه تودیع و معارفه رئیس 
شرکت گاز شهرستان فریدونشهر برگزار شد. محمد جواد صفا صفا فرماندار 
شهرستان و ابوالقاسم عسکری مدیر عامل شرکت گاز استان اصفهان و جمعی 
از مسئولین ادارات شهرستان آقای مهندس رسول مشاوری به عنوان رئیس 
جدید شرکت گاز شهرستان فریدونشهر معرفی و از زحمات آقای غلام عباس 
شاطری تقدیر به عمل آمد. فرماندار فریدونشهر در این جلسه ضمن تقدیر و 
تشکر از حضور مدیر عامل شرکت گاز استان در شهرستان فریدونشهر و بازدید 
میدانی از منطقه خواستار تسریع روند گاز رسانی به روستاهای منطقه پیشکوه 
خوشه اسلام آباد شدند. مهندس صفا با اشاره به وضعیت ضعیف اقتصادی 

مردم شهرستان خصوصاً روستاها خواستار تعامل بیشتر ادارات خدمات رسان با 
مردم و مرتفع نمودن مشکلات آنها شدند. در ادامه مهندس عسکری به تشریح 
عملکرد شرکت گاز استان پرداخت و تصریح کرد استان اصفهان با گاز رسانی 
به ۱۱۴ شهر و بیش ۱۵۰۰ روستا و مکان مزرعه و همچنین توزیع سالانه ۱۶ 
میلیارد متر مکعب گاز طبیعی در حوزه تولید و صنعت رتبه اول کشوری را دارا 
می باشد. وی با اعلام اینکه به جهت صرفه جویی در مصرف گاز تا کنون تعداد 
۵۸۰۰ واحد موتور خانه ادارات، سازمان ها و شرکت ها در سطح استان بهینه 
سازی شده اند از رایگان بودن گاز بیش از ۷۰۰۰۰ نفر از مدد جویان تحت 

پوشش کمیته امداد امام )ره( و بهزیستی سخن گفت.

گزارش

با حضور چهره های برتر استانی و شهرستانی برگزار شد؛

جلسه تودیع و معارفه رئیس شرکت گاز شهرستان فریدونشهر

نماینده مردم فریدونشهر در مجلس شورای اسلامی گفت: متاسفانه 
برخی از نهاده های دامی یا وجود ندارد و یا اصلًا توزیع نمی شود و یا 
همان مقداری هم که توزیع می شود، به درستی توزیع نمی شود یعنی 

در یک روستا و بخش وجود دارد و اما در یک روستای دیگر نیست.
حسین محمد صالحی دارانی در ارزیابی خود از توزیع نهاده های دامی 
در کشور بیان کرد: توزیع نهاده های دامی در کشور اصلًا خوب نیست.

وی افزود: در حال حاضر یکسری نهاده در بازار توزیع به مانند جو که 
یک سرانه مشخص دارد توزیع می شود، اما سایر نهاده ها در بازار موجود 

نیست. این نماینده مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: متاسفانه برخی 
از نهاده های دامی یا وجود ندارد و یا اصلًا توزیع نمی شود و یا همان 
مقداری هم که توزیع می شود، به درستی توزیع نمی شود یعنی در یک 

روستا و بخش وجود دارد و اما در یک روستای دیگر نیست.
نماینده مردم فریدونشهر در مجلس شورای اسلامی اظهارکرد: همچنین 
در زمینه کود شیمایی باید گفت که برخی کودها وجود دارد و اما برخی 
کودها اصلًا نیست اما این نهادها و کودها در بازار سیاه به وفور و با 

قیمت بالا موجود است.

وی تاکید کرد: بنده نمی دانم این نظارت و کنترل بر بازار توسط دولت 
به چه صورتی اعمال می شود که سهیمه ای به دست کشاورز نمی رسد 
اما این نهاده در بازار سیاه همه جوره یافت می شود و کشاورزان مجبورند 
با قیمت بالا این نهاده ها را تهیه کنند و این امر موجب نارضایتی شان 

شده است.
صالحی دارانی تاکید کرد: برخی از کشاورزان متاسفانه در نبود نهاده های 
دامی به دام خود گندم می دهند، این در حالی است که ما امسال در حوزه 

گندم خیلی ضرر و زیان داشته ایم.

نماینده مردم فریدونشهر در مجلس 
شورای اسلامی:

مجلس به موضوع 
نهاده های دامی ورود 

می کند

مدیــر جهــاد کشــاورزی ســمیرم از برداشــت حــدود 
۹۰ هــزار تــن ســیب درختــی از باغــات ســمیرم در 

ســال جــاری خبــر داد.
ــال  ــود امس ــی می ش ــرد: پیش بین ــان ک ــی بی طای
باغ هــای  از ســطح  از ۱۷ هــزار و ۵۰۰ هکتــار 

ــی  ــز و طلای ــیب قرم ــن س ــزار ت ــتان ۹۰ ه شهرس
ــود. ــت ش برداش

ــمیرم در  ــی در س ــیب درخت ــد س ــورد تولی وی رک
ــزار  ــا ۴۰۰ ه ــش از ۳۰۰ ت ــر آب را بی ــال های پ س
تــن بیــان کــرد و گفــت: امســال تولیــد ایــن 
محصــول ۷۰ درصــد نســبت بــه ســال های گذشــته 

ــت. ــه اس ــش یافت کاه
ایــن مقــام مســئول بــا بیــان اینکــه ســرمای بهــاره 
و ســرمازدگی یکــی از عوامــل کاهــش تولیــد ســیب 
ــل  ــزود: فص ــت اف ــتان اس ــن شهرس ــی در ای درخت
برداشــت ســیب در ســمیرم از اواخــر شــهریور آغــاز 

و بــه مــدت دو مــاه ادامــه دارد.
مدیــر جهــاد کشــاورزی شهرســتان ســمیرم گفــت: 
ــب  ــار قط ــزار هکت ــا ۲۲ ه ــمیرم ب ــتان س شهرس
ــیب  ــام س ــت و ارق ــان اس ــتان اصفه ــداری اس باغ
ــادی  ــم زی ــزه حج ــاره و پایی ــدن، گلاب به رد، گل
ــد. ــکیل می ده ــتان را تش ــن شهرس ــای ای از باغ ه

رئیـس کمیته امـداد امـام خمینی )ره( شهرسـتان 
بـا  اردسـتان  امـداد  کمیتـه  گفـت:  اردسـتان 
هم افزایـی خیـران و در راسـتای تشـویق جوانـان 
بـه ازدواج از ابتـدای سـال جـاری تاکنـون تعـداد 
۵۰ سـری جهیزیـه را بـه مددجویـان خـود اهـدا 

کـرده اسـت.
ابوالقاسـم صادقـی در گفت وگـو بـا ایسـنا، اظهـار 
کـرد: کمیتـه امـداد امـام خمینـی )ره( شهرسـتان 
راسـتای  در  و  خیـران  هم افزایـی  بـا  اردسـتان 

تشـویق جوانـان بـه ازدواج و زوج هـای جـوان به 
فرزنـدآوری و سیاسـت جوانـی جمعیـت از ابتدای 
سـال جـاری تاکنـون تعـداد ۵۰ سـری جهیزیه را 
بـه مددجویـان تحـت پوشـش کمیتـه امـداد این 

شهرسـتان اهـدا کرده اسـت.
وی بـا اشـاره بـه توزیـع مرحلـه دوم اهـدای ۳۰ 
شـرایط،  واجـد  مددجویـان  بـه  جهیزیـه  سـری 
افـزود: جهیزیه هـای اهدایی از سـوی کمیته امداد 
شـامل کالاهـای اساسـی می شـود کـه فقـط بـه 

البتـه بـرای دامادهـا  نوعروسـان اهـدا می شـود. 
تسـهیلات کم بهـره در نظـر گرفتـه شـده اسـت.

خمینـی  امـام  امـداد  کمیتـه  رئیـس  گفتـه  بـه 
بـه  تسـهیلات  پرداخـت  اردسـتان  شهرسـتان 
صـورت قرض الحسـنه یکـی دیگـر از برنامه های 
جهـت  خانواده هـا  بـرای  نهـاد  ایـن  تشـویقی 
بـه  کـه  اسـت  بیشـتر  فرزنـدآوری  از  اسـتقبال 
مددجویـان تحـت پوشـش کمیتـه امـداد پرداخت 

. می شـود

صادقـی بـا بیـان اینکه یکـی دیگـر از برنامه های 
حمایتـی و تشـویقی کمیتـه امداد بـرای خانواده ها 
در راسـتای جوانـی جمعیـت و با توجـه به نهضت 
سـاخت  کم درآمـد  خانواده هـای  شـدن  خانـه دار 
حمایـت  بـا  امـداد  کمیتـه  گفـت:  اسـت،  خانـه 
انجمـن مسکن سـاز و خیران خود در حال سـاخت 
۸۸ واحـد در شـهر اردسـتان، ۱۴ واحـد در شـهر 
زواره و ۴ واحـد در شـهر مهابـاد اسـت که تاکنون 
حـدود ۳۰ تـا ۴۰ درصـد پیشـرفت فیزیکـی دارد.

مـردم  و  خیـران  مشـارکت  از  قدردانـی  بـا  وی 
پرداخـت  در  اردسـتان  شهرسـتان  نیک اندیـش 
صدقـات و کمک هـای خـود، خاطرنشـان کـرد: 
پرداخـت صدقـه از طـرف مـردم ایـن شهرسـتان 
نسـبت بـه مـدت مشـابه سـال گذشـته بیـش از 
۲۰ درصـد افزایـش داشـته، ولـی مـردم همچنان 
از روش سـنی پرداخـت صدقـه اسـتقبال می کنند 
در  صدقـه  صندوق هـای  از  درصـد   ۱۰ تنهـا  و 
اردسـتان مجهـز بـه کدهـای کیـوآر شـده اسـت.

مدیر جهاد کشاورزی سمیرم خبر داد؛

برداشت ۹۰ هزار تن سیب درختی از باغات 

رئیس کمیته امداد اردستان خبر داد؛

اهدای ۵۰ سری جهیزیه به نوعروسان زیر پوشش کمیته امداد

اســماعیل قربانــی مدیــر مخابــرات منطقه 
ــدار  ــی جمشــیدیان فرمان ــا عل ــان ب اصفه

دهاقــان دیــدار و گفتگــو کــرد.
ــدار ضمــن  ــن دی ــی در ای اســماعیل قربان
وضعیــت  آخریــن  از  گزارشــی  ارائــه 
مخابراتــی شهرســتان دهاقــان گفــت: 
ــص  ــلاب و بالاخ ــس از انق ــد ا... پ بحم
در ســالهای اخیــر، بــه برکــت نظــام 

همــت  بــا  و  اســلامی  شــکوهمند 
مخابــرات تحــول عظیمــی در عرصــه 
ارتباطاتــی روســتاها در راســتای برقــراری 
عدالــت ارتباطــی و دسترســی همــه افــراد 
ــیار  ــت و س ــی ثاب ــبکه های ارتباط ــه ش ب
صــورت گرفتــه کــه نشــان از اهتمــام ایــن 
ــه مــردم  ــر خدمــت رســانی ب مجموعــه ب

عزیــز دارد.
وی افــزود: عــزم جــدی مخابــرات منطقــه 
کاســتی های  کاهــش  بــر  اصفهــان 
موجــود در عرصــه ارتباطــی معطــوف 
ــی،  ــم همدل ــن مه ــق ای ــه تحق ــده ک ش
نهادهــای  همــکاری  و  هماهنگــی 
ــد. ــداری را می طلب ــر فرمان ــی نظی حاکمیت

فرمانــدار دهاقــان نیــز در ایــن دیــدار بــه 
ــی  ــکلات ارتباط ــا و مش ــان دغدغه ه بی
ارتباطــی  ایــن شهرســتان در عرصــه 

ــت. پرداخ

بـا حکمـی از سـوی اسـتاندار مرکـزی 
سرپرسـت  عنـوان  بـه  سـاعدی  علـی 
جدیـد فرمانـداری شهرسـتان محـلات 
منصـوب شـد. بـه گـزارش خبرگـزاری 
سـوی  از  حکمـی  بـا  اراک  از  فـارس 
بـه  سـاعدی  علـی  مرکـزی  اسـتاندار 
فرمانـداری  جدیـد  سرپرسـت  عنـوان 

شـد. منصـوب  محـلات  شهرسـتان 

اهم سوابق کاری نامبرده عبارت اند از:
فرماندار شهرسـتان فلاورجان، شـهردار 
شـهردار  سـودرجان،  و  کلیشـاد  شـهر 
شـهرداری  معاونـت  باغبـادران،  شـهر 
حراسـت  مسـئول  لنجـان،  سـده 
شـهرداری سـده لنجـان، بـازرس ویـژه 
مسـئول  اصفهـان،  اسـتان  اسـتانداری 
حراسـت شـهرداری چمگـردان، نماینده 
مـواد  کمیسـیون  در  کشـور  وزارت 
اسـتان  شـهرداری های   ۱۰۰ و   ۷۷
اصفهـان، معـاون مالی و اداری شـرکت 
کارخانجـات صنعتـی ملایـر وابسـته به 
بانـک صنعت و معـدن، مسـئول کمیته 
بازرسـی دفتر امور شـهری و شـوراهای 
دارای  نامبـرده  اصفهـان،  اسـتانداری 
مـدرک کارشناسـی مدیریـت صنعتـی 
سیاسـی  علـوم  ارشـد  کارشناسـی  و 

می باشـد.

فرمانــدار تیــران و کــرون گفــت: کتابخانــه 
ــهرداری  ــارکت ش ــا مش ــرون ب ــش ک بخ
بهره بــرداری  بــه  دولتــی  اعتبــارات  و 

می رســد.
بــا  گفت وگــو  در  محمدی کیــا  علــی 
ایســنا، اظهــار کــرد: در حــال حاضــر ۲ باب 
کتابخانــه عمومــی در شهرســتان تیــران و 
کــرون راه انــدازی شــد کــه بخــش کــرون 

ــود. ــره ب ــت بی به ــن مزی از ای
آمــاده  کتابخانــه  ایــن  افــزود:  وی 
بهره بــرداری و افتتــاح اســت کــه بــا 
ــاح خواهــد  ــاب افتت ــع کت ــه مناب ــز ب تجهی

ــد. ش
فرمانــدار تیــران و کــرون ادامــه داد: احــداث 
ایــن کتابخانــه از ســال ۸۵ مطــرح و فرآیند 
ــا  ــه ب ــود ک ــده ب ــی ش ــداث آن طولان اح

تأمیــن اعتبــار بــه ســرانجام رســید.
وی اضافــه کــرد: بــر اســاس گزارش هــای 

ــان  ــرور زم ــه م ــی ب ــه عموم اداره کتابخان
افــزون بــر ۱۰ میلیــارد ریــال هزینــه 
شــده اســت. توســعه خدمــات دیجیتــال و 
الکترونیــک بــرای امانــت دهــی کتــاب در 
شــهر تیــران بــا ایجــاد زیرســاخت ها آغــاز 
ــد  ــم داده خواه ــتان تعمی ــه کل شهرس و ب

شــد.
محمــدی کیــا بــا اشــاره بــه توســعه 
فرهنــگ مطالعــه، گفــت: ظرفیت مــدارس 
و کانون هــای فرهنگــی و هنــری مســاجد 
بــرای تبلیــغ کتابخوانــی و ترویــج فرهنــگ 
مطالعــه مــورد اســتفاده قــرار گیــرد و 
ــعه  ــرای توس ــی ب ــن بخش ــی بی هم افزای

ــود. ــام ش ــه انج ــگ مطالع فرهن
فرمانــدار تیــران و کــرون خاطرنشــان کــرد: 
تبلیغــات شــهری و اجــرای طرح هــای 
ــا اســت  ــز ضرورت ه ــه ج ــگ مطالع فرهن
کــه مدیریــت شــهری باید بــه آن بپــردازد.

دیدار مدیر مخابرات اصفهان با فرماندار دهاقان خبر داد؛

برقراری عدالت ارتباطی و دسترسی همه افراد
به شبکه های ارتباطی ثابت و سیار

با حکمی از سوی استاندار مرکزی؛

فرماندار جدید
شهرستان محلات تعیین شد

فرماندار تیران و کرون:

کتابخانه عمومی بخش کرون
به بهره برداری می رسد
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In a ceremony attended by 
Transport and Urban Develop-
ment Minister Rostam Qasemi, 
413 new domestically-made 
locomotives and wagons worth 
over $35 million were added to 
the railway fleet of Iran on Sun-
day, IRIB reported.
In the mentioned ceremony, 
407 freight wagons valued at 
8.36 trillion rials (about $28.9 

million) as well as seven loco-
motives worth 1.91 trillion rials 
(about $6.6 million) were add-
ed to the country’s railway fleet.
As reported, the produced 
freight wagons included 
various types of long-edge, 
short-edge, ballast, and grain 
wagons manufactured by Pars 
Wagon, Green Plour Industrial 
Group (GPIG), Arak Metil Steel 

Company, Iranian Rail Indus-
tries Development Company 
(IRICO) and Kowsar Isfahan 
Wagons.
The new and renovated loco-
motives were also produced 
by Mapna Group, Pars Wagon, 
and Karaj Locomotive Resto-
ration Factories with the par-
ticipation and investment of 
Mobarakeh Steel, Alborz Niro, 

Mapna, and the Islamic Repub-
lic of Iran Railways (known as 
RAI).
Comprehensive plan under-
way to develop transit
Speaking at the unveiling cer-
emony of the mentioned fleet, 
Qasemi noted that his ministry 
was implementing a compre-
hensive plan for the develop-
ment of transit through Iran, 
saying: “This plan will lead to 
the transformation of the coun-
try’s transportation sector in 
the next three years.”
Stressing the significant role 
of the railway industry in the 
country’s economic develop-
ment, the minister said: “Iran 
has geopolitical privileges in 
the transportation sector, in-
cluding access to open waters, 
which many countries do not 
benefit from.”
“In the past, we did not have re-
lations with many neighboring 
countries such as Turkmeni-
stan and Azerbaijan, which are 
transit bottlenecks, but today, 
with the expansion of relations, 
Iran is recognized as a region-
al transit authority,” Qasemi 
stressed.
The official further noted 
that the Islamic Republic has 
reached very positive agree-
ments with the countries of the 
region during Shanghai sum-
mit, which have become the 
basis of the country’s transit 
transformation plan.
Number of vehicles added to 

railway fleet doubled in H1
Elsewhere in the ceremony, 
Head of Islamic Republic of 
Iran Railways (RAI) Miad Sale-
hi said the number of wagons 
and locomotives added to the 
country’s railway fleet in the 
first half of the current year has 
increased by 100 percent com-
pared to the previous year’s 
same time span.
According to Salehi, the railway 
industry has achieved this suc-
cess despite the sanctions and 
difficult economic condition 
which is very admirable.
He mentioned the great poten-
tials of the railway industry for 
investment, saying that RAI 
was seriously pursuing plans 
for facilitation of the presence 
of the private sector in the rail-
way projects.
This was the second round of 
additions to the country’s rail-
way fleet in the current Iranian 
calendar year (started on March 
21).
Back in July, RAI had added 
319 domestically-made wag-
ons and locomotives including 
305 new freight wagons, six 
newly-made locomotives, sev-
en renovated passenger wag-
ons, and a renovated locomo-
tive to its fleet.
In total, the Iranian railway 
fleet has received 732 wagons 
and locomotives in the first six 
months of the current Iranian 
calendar year (March 21-Sep-
temeber 22).

Railway fleet receives 413 domestically-made wagons, locomotives

Iran FM meets Ar-
menia PM, reiter-
ates opposition to 
border changes
In a meeting with Armenian 
Prime Minister Nikol Pashinyan 
in Yerevan on Saturday, Iranian 
Foreign Minister Hossein Amir 
Abdollahian underlined Teh-
ran’s opposition to any altera-
tion of regional boundaries.
“The Islamic Republic of Iran 
is opposed to any change in 
regional geopolitics and bound-
aries,” Amir Abdollahian said.
Amir Abdollahian also ex-
pressed Iran’s objection to the 
deployment of foreign troops 
in the region by stating that the 
region’s inherent mechanisms 
must be used to resolve the on-
going conflicts. 
“Regional problems must be 
addressed by regional nations,” 
he suggested.
According to him, Tehran backs 
the 3+3 mechanism for regional 
cooperation, which brings to-
gether the three South Cauca-
sus nations of Armenia, Geor-
gia, and Azerbaijan as well as 
Russia, Turkey, and Iran.
His comments were made 
against the backdrop of a sim-
mering and occasionally fatal 
dispute over the Nagorno-Kara-
bakh territory between Armenia 
and its neighbor Azerbaijan. 
Although Nagorno-Karabakh 
is universally recognized to be 
part of Azerbaijan, ethnic Arme-
nians have long inhabited there.
A recent escalation in the 
neighborhood’s simmering 
tensions last month resulted in 
the deaths of over 100 troops 
on both sides. This was the 
most recent confrontation be-
tween the two south Caucasus 
countries since a 44-day war 
over the region that ended in 
November 2020 and claimed 
hundreds of lives. 
He declared that the Islamic Re-
public supported the building 
of a lasting peace between the 
two Caucasus neighbors and 
the settlement of their border 
disputes.
In other parts of his remarks, 
Amir Abdollahian emphasized 
the significance of strengthen-
ing ties between Iran and its 
neighbors, especially Armenia, 
as part of the Iranian govern-
ment’s efforts in foreign policy.
Iran’s foreign minister high-
lighted the importance of re-
solving border disputes, sta-
bilizing regional borders, and 
defending the territorial integri-
ty of all countries in the region 
while expressing his nation’s 
support for the establishment 
of a lasting peace between the 
Republic of Azerbaijan and Ar-
menia.
In order to strengthen the 
friendly ties between the na-
tions of the region, he further 
stressed the need to foster in-
traregional economic and cul-
tural cooperation.
Amir Abdollahian also suggest-
ed that the North-South Trans-
portation Corridor through Ar-
menia must be promoted.
In his remarks, Amir Abdollahi-
an praised the opening of Iran’s 
consulate general in Kapan, a 
city in southern Armenia, on 
Friday as a means of enhancing 
bilateral connections, particu-
larly in areas of trade, trans-
portation, and transit. He also 
supported the idea of opening 
a general consulate for Armenia 
in Tabriz, a city in northwest 
Iran.
Iran’s top diplomat noted that 
given the potential in the fields 
of trade, energy, and agricul-
ture as well as the barter trade 
of electricity and gas, the two 
countries’ current bilateral 
trade volume, which is $700 
million, should be increased to 
$1 billion in the first stage and 
to $3 billion at later stages.

Consortium of Ira-
nian banks, firms 
to invest $27b in 
oil industry
Head of Iran’s Planning and 
Budget Organization (PBO) 
Masoud Mirkazemi said a re-
cently formed consortium of 
Iranian banks and companies 
is going to invest $27 billion 
in the country’s oil and gas 
sector, IRNA reported.
“Recently, good coopera-
tion has been established 
between the Planning and 
Budget Organization and 
the Oil Ministry, and a con-
sortium of banks, domestic 
investment companies, and 
other contracting firms have 
been formed, which has re-
sulted in signing a memoran-
dum of understanding and a 
contract; this consortium is 
going to invest 27 billion dol-
lars in oil and gas projects,” 
Mirkazemi said on Sunday.
official noted that investment 
in the mentioned sectors is 
targeted to be increased to 
$80 billion, adding that “In-
vesting in oil and gas pro-
jects is quick-yielding and its 
capital returns in less than a 
year.”
Back in August, Mirkazemi 
had announced signing a $7 
billion contract for the devel-
opment of the joint Azadegan 
oil field and a $19 billion 
MOU for the construction of 
two petrochemical plants.
“We are also preparing an-
other $10 billion worth of 
projects to be awarded, so it 
is necessary to use different 
methods and initiatives to at-
tract the necessary resourc-
es,” Mirkazemi had said.
Iranian Oil Minister Javad Oji 
also said in September 2021 
that his ministry was mak-
ing necessary arrangements 
and planning for attracting 
$125 billion of foreign and 
domestic investment in the 
country’s oil and gas industry 
within the next four to eight 
years.
Later in August 2022, Oji 
reiterated that the oil minis-
try was seriously following 
the plans for funding the oil 
industry’s development pro-
jects.
Speaking on national TV, 
the minister noted that re-
cent studies show that over 
$160 billion of investment 
is required to complete the 
country’s oil industry devel-
opment projects over the 
next eight years.
“Planning has been done to 
provide this figure, and con-
sidering the current progress 
[in our plans] there will be no 
problem in this regard,” he 
said.
The official noted that the 
current government has so 
far attracted over $80 billion 
for the country’s oil and gas 
projects and an agreement 
worth $40 billion has also 
been signed with Russia’s 
Gazprom.
Our priority is developing 
joint oil and gas fields, he 
said, adding: “In the down-
stream sector, we reached an 
agreement with Gazprom to 
build gas transmission and 
export pipelines to countries 
such as Oman and Pakistan.”
“We have also signed 28 
contracts with a total value 
of over one billion dollars for 
collecting flare gas, most of 
which have been signed with 
private companies that will 
use the collected gas as pay-
ment,” Oji added.

Head of Iran’s National Tax Adminis-
tration (INTA) Davoud Manzour has 
said the government’s average month-
ly tax collections have increased by 80 
percent in the current Iranian calendar 

year (started on March 21) as com-
pared to the previous year.
According to Manzour, last year every 
month about 250 trillion rials (about 
$864 million) of taxes were collect-

ed on average, while the figure has 
reached 450 trillion rials ($1.55 bil-
lion) in the current year, Tasnim news 
agency reported.
According to the official, INTA has 
been taking serious measures for 
battling tax evasion so that the or-
ganization has discovered more than 
170 cases over the past year and the 
violators have been faced with heavy 
penalties.
There are many methods of tax eva-
sion and one of the most common is 
the creation of shell companies, he 
explained.
“Unfortunately, there are many prob-
lems in the regulations and laws re-
garding company establishment and 
there is no necessary strictness. We 

see such cases with regard to busi-
ness cards and credit cards as well,” 
the official added.
Back in September, INTA announced 
that the country’s tax revenues stood 
at 1.853 quadrillion rials (about $6.4 
billion) in the first five months of the 
current Iranian calendar year (March 
21-August 22).
As reported, of the mentioned figure, 
1.17 quadrillion rials (about $4.04 bil-
lion) was direct tax, and 670 trillion 
rials (about $2.31 billion) was indi-
rect tax collected in the five-month 
period.
Iran’s tax income reached over 3.54 
quadrillion rials (about $12.2 billion) 
in the previous Iranian calendar year 
(ended on March 20).

Average monthly tax income rises 80% yr/yr

During the past Iranian calendar week 
(ended on Friday), 2,944,251 million 
tons of commodities worth $771 mil-
lion were traded at Iran Mercantile Ex-
change (IME).
As reported by the IME’s Public Rela-
tions and International Affairs Depart-
ment, the exchange traded on its met-
als and minerals trading floor 2.507 
million tons of commodities valued at 
almost $552 million.
On this floor the IME sold 1,255,339 
tons of cement, 404,000 tons of iron 
ore, 746,854 tons of steel, 85,000 tons 
of sponge iron, 3,250 tons of zinc, 
7,325 tons of aluminum, 7,249 tons 
of copper, 200 tons of molybdenum 
concentrate, 39 tons of precious met-
als concentrate, 29 kg of gold bars and 
400 tons of coke.
Furthermore, the IME saw on both 
domestic and export pits of its oil and 
petrochemical trading floor 431,055 
tons of commodities worth more than 
$208 million.
Commodities traded on this floor in-
cluded 85,969 tons of polymeric prod-
ucts, 123,000 tons of vacuum bottom, 
30,500 tons of lube cut, 35,662 tons 
of chemicals, 200 tons of sulfur, 3,303 
tons of base oil, 640 tons of insulation 
and 115,630 tons of bitumen.
The IME also traded within the same 

week 5,833 tons of commodities on its 
side market.
As previously reported, 9,857,062 
tons of commodities worth more 
than $2.4 billion were traded at Iran 
Mercantile Exchange during the sixth 
Iranian calendar month (ended on 
September 22).  
The exchange saw on both domestic 
and export pits of its oil and petro-
chemical trading floor, trade of 1.616 
million tons of commodities valued at 
more than $882 million.
The IME’s customers purchased on 
this floor 428,010 tons of vacuum 
bottom, 437,720 tons of bitumen, 

424,602 tons of polymeric products, 
142,900 tons of lube cut, 138,754 
tons of chemicals, 25,900 tons of sul-
fur, 18,692 tons of oil and 1,980 tons 
of insulation.
Furthermore, the exchange saw trade 
of more than 8.187 million tons of 
commodities worth more than $1.5 
billion on its metals and minerals trad-
ing floor.
Items traded on this floor included 
4,362,000 tons of cement, 1,727,000 
tons of steel, 1,541,000 tons of iron 
ore, 458,500 tons of sponge iron, 
36,000 tons of aluminum, 74,400 tons 
of zinc, 24,980 tons of copper, 790 

tons of molybdenum concentrate, 200 
tons of coke, 72 tons of precious met-
als concentrate and 92 kg of gold bars.
Last was the IME’s side market on 
which the exchange traded 52,986 
tons commodities.
The value of trades at Iran Mercantile 
Exchange rose 102 percent, and the 
volume of trades at the exchange in-
creased 128 percent in the past Iranian 
calendar year 1400 (ended on March 
20), which was the highest level of 
growth in the history of the exchange 
since its establishment.
Statistical data show that in the past 
year, in addition to new records in the 
volume and value of trades of differ-
ent products, 10 major records in to-
tal value and physical market trades 
were registered. In a way that besides 
the total value of trades, the volume 
and value of physical market trades, 
the volume, and value of industrial 
products and petrochemicals trades, 
the value of oil products trades and 
the volume and value of side market 
trades all hit records.
IME is one of the four major stock 
markets of Iran, the other three mar-
kets are Tehran Stock Exchange (TSE), 
Iran’s over-the-counter (OTC) market 
known also as Iran Fara Bourse (IFB), 
and Iran Energy Exchange (IRENEX).

Commodities worth $771m traded at IME in a week
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TEDPIX, the main index of Tehran Stock Ex-
change (TSE), lost 12,165 points to 1.296 
million on Sunday.
As reported, over 4.769 billion securities 
worth 23.759 trillion rials (about $82 mil-
lion) were traded at the TSE.
The first market’s index lost 10,286 points, 
and the second market’s index dropped 
20,243 points.

TEDPIX lost 9,000 points to 1.31 million in 
the past Iranian calendar week (ended on 
Friday).
TSE is one of the four Iranian stock ex-
changes, the other three ones are Iran 
Mercantile Exchange (IME), Iran Energy 
Exchange (IRENEX), and Iran’s over-the-
counter (OTC) market, known as Iran Fara 
Bourse (IFB).

TEDPIX 
falls 12,000 
points on 
Sunday

Iran prosecutor ex-
coriates Sweden 
for abusing Hamid 
Nouri’s rights
Mohammad Jafar Montazeri, the 
Prosecutor General of Iran, has 
requested Sweden to look into the 
“illegal behaviors” of Swedish au-
thorities in the arrest and custody 
of Iranian national Hamid Nouri, 
noting that his trial and incarcer-
ation revealed flagrant abuses of 
human rights.
Montazeri asked the court of ap-
peal to look into the cases and up-
hold Nouri’s right to a fair trial in a 
letter to his Swedish counterpart 
in which he listed some of the ac-
tions taken by the relevant Swed-
ish authorities that were against 
human rights norms.
According to him, prosecutors 
have a responsibility to uphold 
public rights, preserve societal 
safety, establish justice, and cre-
ate the suitable environment for 
defendants to present their own 
defense.
“People should not be prosecut-
ed without sufficient reasons and 
documents, and even if there are 
grounds for suspecting a crime, 
the necessary reasons for an 
unimpeded defense should be 
provided so that the defendant 
can prove his innocence,” he 
stressed.
As Montazeri said, Swedish forc-
es violently detained Nouri and 
kept his family and the Iranian 
embassy in the dark about his 
location.
He stated that the lengthy period 
of time spent in solitary con-
finement, the denial of consular 
contact, the beating and torture 
he suffered at the hands of prison 
guards, and the lack of access to 
medical care were all grave vio-
lations of the defendant’s basic 
rights.
Since Sweden imprisoned and 
tried former Iranian official Ha-
mid Nouri on spurious charges 
brought by the terrorist Mujahe-
din-e-Khalq Organization (MKO), 
relations between Stockholm and 
Tehran have soured.
In November 2019, Nouri was 
detained as soon as he landed in 
Sweden at the Stockholm Airport.
Nouri has adamantly denied the 
accusations that he participated 
in the 1988 murder and torture of 
MKO members by his accusers.
Nouri was given a life sentence 
by a Swedish court in July. Based 
on the MKO claims, the court—
which Iran first said was illegal—
convicted Nouri of war crimes 
and crimes against humanity.
In his letter, Montazeri objected 
to the MKO’s use of witnesses 
despite the organization’s involve-
ment in the murder of thousands 
of Iranian citizens.
In addition, he maintained, they 
gathered outside the court and 
yelled slogans, psychologically 
persuading the judges to give 
Nouri a life sentence.
He went on to add, “Numerous 
formal and substantive problems 
can be seen in the handling of 
Hamid Nouri’s case by the pros-
ecutor’s office and the Swedish 
judicial system, including the lack 
of jurisdiction of the court, the 
issuance of a political statement, 
and your false claim that the Irani-
an government did not cooperate 
despite repeated requests.”
The top Iranian judge also urged 
a fair and just trial for Nouri, so 
that he may defend himself and 
the judges are not influenced by 
MKO forces.
He vowed to utilize all available 
legal means in order to prove 
the flagrant violation of Nouri’s 
rights and challenge his “invalid 
sentence” that “violates basic in-
ternational laws until the full reali-
zation of his rights.”

Top 5 health benefits of olive oil

By: PARISA JAMADI

Source: https://www.bbcgoodfood.com/howto/guide/health-benefits-olive-oil
https://www.healthline.com/nutrition/11-proven-benefits-of-olive-oil#TOC_TITLE_HDR_5

We asked registered nutritionist Nico-
la Shubrook to explain the nutritional 
benefits of olive oil, including what 
makes extra virgin olive oil so good 
for us.
What are the 5 main health benefits of 
olive oil?
1. May improve heart health
Olive oil is a key component of the 
Mediterranean diet, and there has 
been plenty of research conducted that 
demonstrates its benefits (especially 
that of EVOO) for heart health. This in-
cludes its ability to reduce blood pres-
sure and improve cholesterol levels, 

both of which contribute to a reduced 
risk of heart disease.
2. May reduce inflammation
Inflammation is thought to be one of 
the key drivers behind some of our 
most chronic health problems, includ-
ing Alzheimer’s and type-2 diabetes. 
Research looking at the role of antiox-
idants and their anti-inflammatory ef-
fect, including oleic acid found in olive 
oil, has discovered that these play a 
role in reducing inflammation and the 
marker for inflammation, known as 
C-Reactive Protein (CRP).
EVOO is rich in polyphenols, one of 

which is called oleocanthal. This com-
pound appears to share the same phar-
malogical activity as ibuprofen, and 
acts as a natural anti-inflammatory. 
Interestingly, this useful property has 
been associated with positive changes 
in those with rheumatoid arthritis.
3. May improve mood
As part of a healthy diet that includes 
a high intake of fruit, vegetables, 
wholegrains and oily fish, olive oil has 
been found to play a role in reducing 
the risk of depression.
4. May improve brain function
A 2015 study found that in older pop-

ulations, a Mediterranean diet sup-
plemented with olive oil or nuts was 
associated with improved cognitive 
function, and may reduce the risk of 
Alzheimer’s.
5. May protect against chronic dis-
ease
Other early research has suggested 
that olive oil and its high polyphenol 
content may have a protective effect 
against type-2 diabetes and some 
forms of cancer. However, more re-
search is needed before definitive con-
clusions can be drawn.
6. Olive Oil May Help Prevent Strokes
Stroke is caused by a disturbance of 
blood flow to your brain, either due to 
a blood clot or bleeding.
In developed nations, stroke is the 
second most common cause of death, 
right behind heart disease (13).
The relationship between olive oil and 
stroke risk has been studied extensive-
ly.
A large review of studies in 841,000 
people found that olive oil was the only 
source of monounsaturated fat associ-
ated with a reduced risk of stroke and 
heart disease (14Trusted Source).
In another review in 140,000 partici-
pants, those who consumed olive oil 
were at a much lower risk of stroke 
than those who did not (15Trusted 
Source).
7. Olive Oil Has Antibacterial Prop-

erties
Olive oil contains many nutrients that 
can inhibit or kill harmful bacteria 
(47Trusted Source).
One of these is Helicobacter pylori, a 
bacterium that lives in your stomach 
and can cause stomach ulcers and 
stomach cancer.
8. It may boost bone health + 
strength. 
In the weird-but-true category: A 2018 
study revealed increased bone density 
among women who had the highest in-
take of olive oil—results that held true 
even after accounting for the women’s 
intake of bone-building calcium and vi-
tamin D. Inflammation in the body can 
actually turn on osteoclast cells, which 
break down bone, but researchers 
speculate that olive oil’s anti-inflam-
matory polyphenols may trigger mech-
anisms that help prevent bone break-
down and stimulate bone formation.
Is olive oil safe for everyone?
A dietary staple for many of the world’s 
healthiest populations, olive oil is con-
sidered a good choice for the majority 
of people. That said, rare reports of 
allergy have been recorded, although 
these are typically to the pollen of the 
olive tree rather than the oil of the fruit.
Being calorie-dense, olive oil’s use 
should be moderated, with it being 
chosen as a replacement for other fats 
used in the diet.

Abdulsalam Karimi, an advisor to 
the Iranian president on ethnic and 
religious minorities, has met with 
members of Mahsa Amini’s family. 
The advisor presented a report on 
his meeting with the Amini family to 
President Ebrahim Raisi, according 
to Iran’s state news agency IRNA. 
IRNA said the meeting took place 
last weekend and was meant to 
strengthen national unity and foil 
the conspiracies of the enemy. The 
meeting took place at the house of 
Mahsa Amini’s father, Amjad Amini.
Amjad Amini underlined the need 
for the president to follow up on the 
case of Mahsa Amini, IRNA said, 
adding that the Amini family has 
complained about possible medical 
shortcomings and delay in provid-
ing medical assistance to Mahsa.
“They called for special follow-up 
and identification of the possible 
culprits,” IRNA said of the Amini 
family’s demand. 
At the end of the meeting, Karimi 
expressed his deep sympathy for the 
Amini family, vowing to follow the 
demands of the aggrieving family.  

Mahsa Amini died in the custody of 
police more than a month ago and 
her death caused huge anger and 
sorrow across Iran. Iranian officials, 
including President Raisi, promised 
to follow the case and seek justice 
for Amini. 
President Raisi ordered the Minis-
ter of Interior to investigate the de-
tails of the incident that happened 
to Mahsa Amini with urgency and 
accuracy, and to submit a report on 
the results.
He also spoke over the phone 
with the family of Mahsa Amini. “I 
learned about this incident during 
my trip to Uzbekistan, and I imme-
diately ordered my colleagues to 
investigate the matter specially. I 
assure you that I will demand this 
issue from the responsible insti-
tutions so that its dimensions are 
clarified and no rights are violated,” 
Raisi told the family.
He added, “Your daughter is like my 
own daughter, and I feel that this in-
cident happened to one of my loved 
ones. Please accept my condolenc-
es.”

President advisor meets 
family of Mahsa Amini 

The value of export from Anzali Free 
Zone in north of Iran rose 125 percent 
in the first half of the current Iranian cal-
endar year (March 21-September 22), 
as compared to the first half of the past 
year, the managing director of Anzali 
Free Zone Organization announced.
Isa Farhadi said that 125 percent growth 
in the export of products produced in 
Anzali Free Zone shows the success of 
this organization in realizing one of the 
most important indicators of the imple-
mentation of resistance economy poli-
cies in free zones.
He also announced 19 percent rise in in-
vestment making in this zone during the 
first half of the present year.
As recently announced by the vice sec-
retary of Iran’s Free Zones High Council, 
over 320 trillion rials (about $1.142 bil-
lion) of investment has been made in the 
country’s free zones in the course of one 
year from the seventh calendar month 
of Mehr in the past Iranian year to the 
same month in this year (September 23, 
2021-Septemebr 22, 2022).
Ahmad Jamali said that the performance 
of free trade and special economic 
zones should be evaluated in relation 
to the past trend, goals and regional 
competitors, while a specific time frame 

should also be considered for it.
Also, the secretary of Free Zones High 
Council had previously announced that 
360 trillion rials (about $1.285 billion) of 
investment has been made in the coun-
try’s free zones in the past Iranian cal-
endar year 1400 (ended on March 20).
Saeed Mohammad also announced that 
60 trillion rials (about $214 million) of 
investment was made in the free zones 
during the first quarter of the current 
Iranian year (March 21-June 21).
He said 2,500 industrial units are cur-
rently active in the free zones of the 
country.
Located in Gilan Province, north of Iran, 
Anzali Free Trade-Industrial Zone is the 
sole free zone in the southern part of the 
Caspian Sea with an area of 9,400 hec-
tares and 40 kilometers shoreline.
It is one of the country’s seven free 
trade-industrial zones.
Located on the North-South Interna-
tional Corridor, having a special po-
sition in connection with the Caspian 
littoral states, proximity to the ports of 
Astrakhan and Lagan in Russia, Aktau 
in Kazakhstan, and Baku in Azerbaijan, 
access through convenient routes to 
the consumer markets of CIS countries, 
and proximity to Rasht International Air-

port are some advantages of Anzali Free 
Zone.
Establishment of free trade zones (FTZs) 
in Iran dates back to Iranian calendar 
year 1368 (March 1989 - March 1990) 
following the fall in the country’s oil 
income in the preceding year which 
prompted the government to promote 
the non-oil exports.
The first two free trade zones of Iran 
were established in the south of country. 
The first one was Kish Free Trade Zone 
established in 1368 on Kish Island in the 
Persian Gulf and the second one was 
Qeshm Free Trade Zone established the 
year after on Qeshm Island in the Strait 
of Hormuz. 
Some five other free trade zones have 
been also established in the coun-
try since then, including Chabahar 
in southeastern Sistan-Baluchestan 
Province, Arvand in southwestern 
Khuzestan Province, Anzali in northern 
Gilan Province, Aras in East-Azarbaijan 
Province and Maku in West-Azarbaijan 
Province, both in the northwest of the 
country. 
Development of existing free trade 
zones and establishment of new FTZs 
has become one of the major economic 
approaches of Iranian government.

Export from 
Anzali Free 

Zone increases 
125% in H1 on 

year



اقتصاد استان
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متولیان و مسئولان اجرایی استان 
رفع  با  که  می گویند  اصفهان 
مشکلات فراروی ۹۵۰ واحد صنعتی 
و کشاورزی در یک سال اخیر، اشتغال 
افزون بر ۶ هزار نفر در این خطه تثبت 

شده است.
اصفهان از ظرفیت ها و قابلیت های 
متعدد در بخش های مختلف، صنعتی، 
معدنی، کشاورزی، صنایع دستی 
و گردشگری برای سرمایه گذاری 

برخوردار است.
سرمایه انسانی در کنار ظرفیت های 
متعدد مانند گردشگری، صنعت، 
فرهنگ و تاریخ، معادن، صنایع دستی، 
کشاورزی و آموزش از ظرفیت های 
قابل سرمایه گذاری در استان اصفهان 

محسوب می شود.
توجه به رویکرد دانش بنیان و توسعه 
آن در همه بخش ها از راهکارهای 
سرمایه گذاری،  وضعیت  بهبود 
اشتغال و کسب وکار در اصفهان و 
جهش از صنایع آلاینده به صنایع 
دانش بنیان و بهینه سازی صنایع فعلی 
با فناوری های نو است و در این شرایط 
اصفهان می تواند به قطب صنعت و 
اقتصاد دانش بنیان کشور تبدیل شود 
و عقب ماندگی ها را با رویکرد جدید 

جبران کند.
استاندار اصفهان چندی پیش با اشاره 
به اینکه رونق تولید، اشتغال آفرین 
است، گفته بود که باید با رفع مشکلات 
واحدهای تولیدی در راستای تثبیت 

اشتغال این واحدها اقدام کنیم.
سیدرضا مرتضوی افزود: در یکسال 
اخیر مشکلات و چالش های ۹۵۰ 
واحد صنعتی و کشاورزی بررسی 
و نسبت به رفع آن اقدام شده اس، 
و بیش از ۷۰ هزار میلیارد ریال 
تسهیلات به این واحدها پرداخت 

شده است.

• بیش از ۱۱ هزار میلیارد 
تومان در بخش صنعت استان 

اصفهان سرمایه گذاری شد
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
استان اصفهان گفت: از ابتدای دولت 
سیزدهم تاکنون در مجموع ۱۱ هزار 
و ۷۳۳ میلیارد تومان در بخش صنعت 

این استان سرمایه گذاری شده است.
امیرحسین کمیلی در گفت و گو 
با خبرنگار ایرنا افزود: این میزان 
سرمایه گذاری صرف راه اندازی ۵۸۶ 
واحد تولیدی و صنعتی شده است؛ با 
وجود محدودیت ها، تحریم ها و کرونا 

با فعال شدن این واحدهای تولیدی 
و صنعتی برای ۱۲ هزار و ۲۳۰ نفر 
اشتغال مستقیم در استان اصفهان 

ایجاد شد.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
استان اصفهان با بیان اینکه ظرفیت 
بالایی برای کار، فعالیت و تلاش 
در استان اصفهان وجود دارد اظهار 
داشت: در یکسال اخیر ۵۸۶ فقره 
پروانه پروانه بهره برداری صنعتی در 

این استان صادر شده است.
وی با بیان اینکه در یکسال گذشته 
در  صنعتی  مجوز   ۳۰۳ و  هزار 
استان صادر شد، اضافه کرد: میزان 
سرمایه گذاری برای این تعداد جواز 
تأسیس، ۶۰ هزار و ۶۲۷ میلیارد تومان 

با اشتغال ۳۵ هزار و ۶۹۵ نفر است.
کمیلی خاطرنشان کرد: در این مدت 
۱۴۱ جواز طرح توسعه با هفت هزار 
و ۵۹۱ میلیارد تومان سرمایه گذاری 
و اشتغال زایی برای سه هزار و ۳۹۷ 
نفر در استان صادر و نیز ۱۱۴ پروانه 
بهره برداری صنعتی در زمینه ساخت 
منسوجات با سرمایه گذاری سه هزار 
و ۴۹۰ میلیارد تومان و اشتغال زایی 
برای سه هزار و ۸۰ نفر داده شده است.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
استان اصفهان گفت: در یک سال 
اخیر ۶۲ پروانه بهره برداری صنعتی 
در بخش محصولات فلزی فابریکی 
با یکهزار و ۱۴۲ میلیارد تومان سرمایه 
گذاری و اشتغال زایی برای یکهزار 
و ۹۹۲ نفر، ۶۱ پروانه بهره برداری 
صنعتی در زمینه ساخت ماشین آلات 
و تجهیزات با سرمایه گذاری ۵۲۱ 
میلیارد تومانی و اشتغالزایی برای 

یکهزار و ۲۰۸ نفر صادر شده است.
کمیلی گفت: این استان رُتبه پنجم از 
نظر طرح های نیمه تمام، رُتبه یازدهم 
از نظر میزان سرمایه گذاری و رُتبه 
چهارم را از نظر اشتغال در کشور دارد.

وی بیان کرد: استان اصفهان از نظر 
تعداد معادن فعال رتبه اول، تعداد کل 
معادن دارای مجوز پروانه بهره برداری 
رتبه دوم، میزان ذخیره قطعی رتبه 
سوم و میزان استخراج اسمی رتبه 

پنجم در کشور را داراست.

• حرکت به سمت فناوری های 
نو و اقتصاد دانش بنیان و 

گردشگری
همچنین مدیر کل سرمایه گذاری 
استانداری اصفهان در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنا افزود: حرکت به سمت 

فناوری های نو و اقتصاد دانش بنیان 
و گردشگری، از محورهای اصلی 

توسعه استان اصفهان است.
محسن ایروانی با اشاره به میزان 
جذب اعتبارات دستگاه های اجرایی 
استان اصفهان در سال گذشته گفت: 
صنعت معدن و تجارت استان در سال 
گذشته ۹۲ درصد و جهاد کشاورزی 
۶۲ درصد اعتبارات را جذب کردند و 
جذب اعتبارات در روزهای اخیر رشد 
خیلی خوبی پیدا کرد و در برخی از 
بخش ها از اعتبارات مازاد استان های 

دیگر هم استفاده کردیم.
وی افزود: با توجه به شعار سال 
سهم بالاتری از اعتبارات به شهرک 
علمی و تحقیقاتی اختصاص پیدا 
کرد و همچنین سهم اداره کل میراث 
فرهنگی و گردشگری نیز افزایش 
یافته است تا در این عرصه نیز بتوانیم 
با توجه به وجود پروژه های بسیار، 

تأمین مالی لازم را انجام دهیم.

• ضرورت ارائه تسهیلات 
سرمایه ثابت به واحدهای 

تولیدی تعطیل شده
از سوی دیگر معاون هماهنگی امور 
اقتصادی استانداری اصفهان نیز 
گفت که از مجموع حدود ۹ هزار واحد 
صنعتی در این استان نزدیک به نیمی 
از آنها تعطیلند و یا زیر ظرفیت و کمتر 
از ۳۰ درصد ظرفیت در حال فعالیت 

هستند.
امیررضا نقش با اشاره به اینکه 
ارائه تسهیلات و بویژه تسهیلات 
سرمایه ثابت از نیازهای ضروری این 
واحدهاست، اضافه کرد: مجموعه 
استانداری در این زمینه اقداماتی 

خوبی انجام داده است و حرکت های 
خوبی آغاز شده که در مرحله اول 
طرح های نیمه تمام صنعتی را در 
استان ساماندهی شوند و در دستکم 
نیمی از این واحدها را در اهداف 
چهارساله قرار داده شده است که 

به یک وضعیت مشخصی برسند.
وی اظهار داشت: حدود هزار و ۶۰۰ 
طرح صنعتی بالای ۶۰ درصد نیمه 
تمام در استان اصفهان وجود دارد 
که این مشکلات به ویژه در زمینه 
افزایش نرخ ارز از سال ۹۷ به بعد 
اتفاق افتاده است که این واحدها 
برای ادامه کار نیاز به کمک و ارائه 

تسهیلات دارند.
نقش گفت: ۸۲۵ معدن فعال در 
استان اصفهان وجود دارد و اصفهان 
از این نظر مقام اول را در کشور به 
خود اختصاص داده است اما زنجیره 
این معادن کامل نیست و صنایع 
پایین دستی را ندارند و با مسائل و 
مشکلات خاص خود مواجه هستند.

به گفته وی، محمل های قانونی 
خیلی خوبی برای حمایت از فعالان 
اقتصادی در استان ایجاد و احیا شده 
است و ستاد تسهیل و رفع موانع 
تولید استان به روز شده است و تعداد 
پرونده های بانکی در این ستاد به 
صفر رسیده است. معاون هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری اصفهان 
ادامه داد: جلسه های ستاد تسهیل 
استان به صورت هفتگی بیش از 
چهار تا پنج ساعته برای بررسی 
مشکلات بانکی واحدهای صنعتی 
و تولیدی برگزار می شده که این 

پرونده ها به صفر رسیده است.
وی گفت: در ۹ ماه گذشته در قالب 

جزو  که  تولید  رونق  تسهیلات 
تسهیلات تکلیفی بانک ها برای 
تولید و اشتغال است و از منابع داخلی 
بانک ها تأمین می شود و همچنین از 
محل تسهیلات تبصره های ۱۸ و ۱۶ 
که تسهیلات با سود یارانه ای است، 
نزدیک به هفت هزار میلیارد تومان 

تسهیلات مصوب شده است.
نقش با تاکید بر اینکه بانک های 
استان ملزم شدند که این تسهیلات 
را به سرعت پرداخت کنند، افزود: تا 
کنون درصد بالایی از آن یعنی بیش 
از ۶۰ درصد از تسهیلات مصوب، 
محقق و پرداخت شده و سایر آنها نیز 

در شرف پرداخت است.
این  از  بخشی  داد:  ادامه  وی 
تولید  فرایند  وارد  تسهیلات 
واحدهایی که پروانه تأسیس دارند 
می شود و به بهره برداری می رسند 
و بخشی نیز که سرمایه در گردش 
است به واحدهای تولیدی برای حفظ 
اشتغال موجود کمک می کند بنابراین 
پرداخت این تسهیلات تأثیر بسزایی 
در بخش اشتغال استان خواهد داشت 
و بسیاری از مشکلات موجود در این 

زمینه را حل می کند.
نقش با بیان اینکه بانک ها همراهی 
خوبی در زمینه پرداخت تسهیلات 
دارند، تصریح کرد: تعداد پرونده های 
ستاد تسهیل بانکی به روز شده است 
و اگر موردی وجود داشته باشد 

پیگیری و حل می کنیم.
استان اصفهان با حدود ۹ هزار و ۵۰۰ 
واحد صنعتی و تولیدی و ۷۶ شهرک 
و ناحیه صنعتی، ۱۳ درصد تولید 
ناخالص داخلی را به خود اختصاص 

داده است.

سه شنبه 3 آبان 1401  | شمـاره 1180

مدیرعامـل سـازمان پایانه هـای مسـافربری 
شـهرداری اصفهان از اسـتقرار ایستگاه پلیس 
در پایانـه صفـه با هـدف رفـع معضـل کارتن 
خوابـی در ایـن پایانـه خبـر داد. ابوالفضـل 
توکلی در دیدار بـا فرماندهی انتظامی اسـتان 
اصفهـان بـا تأکیـد بـر لـزوم تأمیـن کامـل 
امنیـت محیـط پایانه هـا اظهـار کـرد: یکی از 
معضلات اجتماعی موجـود در محیط پایانه ها 
کارتن خوابی اسـت و از این رو ایستگاه پلیس 
مجـدداً در پایانه صفه مسـتقر خواهد شـد.  او 
وجـود انبارهـای غیرمجـاز در حدفاصـل پـل 

چمران تا خیابان غرضـی را از دیگر معضلات 
اجتماعـی عنـوان کـرد و افـزود: بـا توجـه به 
درخواسـت های شـهروندان سـاماندهی ایـن 
مکان هـا بـرای رفـع مشـکلات ترافیکـی 
محـدوده پایانـه کاوه و نظـارت بـر عملکـرد 

آنـان ضـروری اسـت.
ضـرورت رفـع معضـل انبارهـای 
غیرمجـاز توسـط مدیریـت اسـتان
فرمانـده انتظامی اسـتان اصفهان نیـز در این 
دیدار گفت: ظرفیـت نیروی انسـانی انتظامی 
اسـتان محـدود اسـت از ایـن رو بـرای رفـع 

مشـکلات اجتماعی و امنیتی شـهر باید کارها 
بیـن ارگان ها و دسـتگاه های مختلف تقسـیم 

شـود.
سـردار محمد رضا میرحیـدری با بیـان اینکه 
کمتـر از یـک درصـد کالاهایـی کـه جـا بـه 
جـا می شـود غیـر مجـاز و قاچـاق هسـتند، 
ادامـه داد: معضل انبارهـای غیرمجـاز باید به 
صورت کارشناسـی و از سـوی مدیریت استان 

رفع شـود.
او با تأکیـد بـر تقویت و حفـظ شـأن و منزلت 
پلیـس در جامعـه خاطرنشـان کـرد: رفـع 

معضـلات اجتماعـی از قبیـل کارتـن خوابی 
مسـتلزم همکاری سـایر سـازمان ها و نهادها 
از جملـه شـهرداری و بهزیسـتی بـا نیـروی 

انتظامـی اسـت.
فرمانـده انتظامـی اسـتان اصفهـان با اشـاره 
بـه لـزوم آمـوزش عوامـل حفاظـت فیزیکی 
و انتظامـات پایانه هـا، تعامـل نزدیـک و 
تخصصـی بیـن نیـروی انتظامـی و سـازمان 

پایانه هـا را ضـروری دانسـت.
لـزوم سـاماندهی مسـافربرهای 

شـخصی پایانـه صفـه

رئیـس پلیـس راهور اسـتان نیـز اظهـار کرد: 
سـاماندهی مسـافربرهای سـواری مقابـل 
پایانـه صفـه در کاهش معضـل ترافیـک این 
منطقه تأثیرگذار اسـت و از ایـن رو باید در این 

خصـوص اقـدام اساسـی انجـام شـود.
سـرهنگ محمـد رضـا محمدی بـا اشـاره به 
وجـود معضـلات و مشـکلات پایانه هـای 
مسـافربری شـهر تأکیـد کـرد: لازم اسـت به 
منظـور یافتـن راهـکاری مناسـب بـرای رفع 
این معضلات، مشـکلات در شـورای ترافیک 

اسـتان مطـرح شـود.

اخبـار اصفهـان مدیـرکل پیشـگیری و رفـع 
تخلفات شـهری شـهرداری اصفهـان از شناسـایی 
و جمـع آوری بانـد متکدیان حرفـه ای اتبـاع خارجی 
در شـهر خبـر داد. روح الله ابوطالبی با اعـلام این خبر 
گفـت: روزانه تعداد زیـادی از مهاجـران غیرقانونی از 
کشـورهای دیگر به خصوص پاکسـتان و افغانستان 
در اصفهان بـا تکدی گـری چهره شـهر را مخدوش 
می کنند و به همین دلیل طرح جمـع آوری متکدیان 
خارجـی بـه صـورت ویـژه در دسـتور کار مدیریـت 

پیشـگیری و رفـع تخلفات شـهری قـرار گرفت.
او از شناسـایی و جمـع آوری بانـد متکدیـان 
حرفـه ای اتبـاع خارجـی در شـهر خبـر داد و افـزود: 
در طـرح جمـع آوری متکدیـان خارجی با شناسـایی 
مخفیگاه های این افراد در چند نقطه از حاشـیه شـهر 
و طـی هماهنگـی صـورت گرفته بـا دسـتگاه های 
مربوطه، حکم قضائی دریافت شـد و با حضور عوامل 
انتظامی، تمام متکدیان خارجی جمع آوری و تحویل 

اردوگاه اداره اتبـاع خارجـی شـدند.

مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری 
اصفهـان خاطرنشـان کـرد: به منظـور پاکسـازی و 
زدودن نازیبایی هـا از چهره شـهر، همچنین کاهش 
معضـل تکدی گـری، بـا برنامه ریـزی و بهره گیری 
از تمـام ظرفیت هـای موجـود، روزانـه مأموریت هـا 
و اقدامـات ویـژه ای در دسـتور کار ایـن مدیریـت 

قـرار دارد.
او از شـهروندان خواسـت تا از پرداخـت هرگونه وجه 
یا کمـک بـه افـرادی که بـه صـورت حرفـه ای و در 
پوشـش افـراد نیازمنـد بـر سـر چهارراه هـا و معابـر 
تکدی گـری می کننـد، اجتنـاب کننـد و کمک های 
خود را به مؤسسـات و نهادهای خیریه معتبر تحویل 

دهند تـا به دسـت نیازمنـدان واقعی برسـد.

اخبـار اصفهـان رئیـس اداره گردشـگری سـازمان 
فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان از برگزاری 
تـور بازدیـد از خانـه تاریخـی اژه ای هـا در قالب سـومین 
رویـداد از برنامـه »نیمـرخ« خبـرداد. علیرضـا مسـاح بـا 
اعلام ایـن خبر گفـت: برنامه نیم رخ بـا هدف دیـدار با آثار 
تاریخـی کمتر دیده شـده یـا دیده نشـده اصفهـان، اولین 
رویداد خود را به بازدید از شاه نشـین پـل خواجو اختصاص 
داد و طـی ۱۰ روز بـا اسـتقبال بیـش از ۳ هـزار و ۱۴۰ نفر 
روبرو شـد. او افـزود: دومیـن بازدید نیـز با اسـتقبال حدود 

۴ هزار نفر به کوشـک بـاغ زرشـک اختصاص داشـت. او 
با بیـان اینکه خانـه اژه ای ها بـرای مقصد سـومین رویداد 
انتخـاب شـده اسـت، تأکیـد کـرد: خانه هـای تاریخـی 
جزومکان هـای کمتـر دیده شـده هسـتند و روایت هـای 
کمتـری دربـاره آنهـا موجـود اسـت و تـلاش داریـم بـا 
برگـزاری تورگردشـگری درخانه های تاریخـی اصفهان 
مردم را بـه حفظ وحراسـت از ایـن میراث هـای فرهنگی 
تشـویق کنیم. رئیس اداره گردشگری سـازمان فرهنگی 
اجتماعـی ورزشـی شـهرداری اصفهـان ادامـه داد: خانـه 

تاریخـی اژه ای هـا در یکـی از تاریخی تریـن بخش هـای 
شـهریعنی محدوده مسـجد جامـع و در نزدیکی محلاتی 
ماننـد جویباره ودردشـت واقـع شـده وآثـاری از دوره های 
گوناگون تاریخی پیش و پس از اسـلام دراطـراف آن قرار 
دارد. او خاطرنشـان کـرد: ایـن رویـداد از اول تا دهـم آبان 

مـاه از سـاعت ۱۵ تـا ۲۲ برگزار می شـود.
بـه  علاقه منـدان  کـرد:  اعـلام  مسـاح 
حضوردرتورگردشـگری خانـه اژه ای هـا ازطریق سـایت 
 https://shahrvandticket.ir/ReservePlace/1772
اقدام بـه ثبت نـام و تهیه بلیـت کنند تـا درهنـگام ورود با 
مشـکلی مواجه نشـوند. به گفتـه او متقاضیـان می توانند 
بـرای کسـب اطلاعـات بیشـتر بـا شـماره تلفن هـای 
۰۹۳۰۷۵۶۳۲۱۵ و ۰۳۱۳۲۲۰۴۸۴۸ تمـاس حاصل کنند.

مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان خبر داد:

انهدام باند متکدیان حرفه ای در شهر
رئیس اداره گردشگری سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان خبر داد:

بازدید از »خانه اژه ای ها« در سومین رویداد گردشگری نیمرخ

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان خبر داد:

استقرار ایستگاه پلیس در پایانه صفه

رهاورد رفع مشکلات واحدهای تولیدی در استان اصفهان؛

تثبیت اشتغال ۶ هزار نفر

سید رضا غفاریان معاون پژوهش و فناوری این دانشگاه در مراسم انعقاد 
تفاهم نامه با سیمان سپاهان اصفهان افزود: این دانشگاه در زمره قدیمی ترین 
دانشگاه های کشور است که از ابتدای شروع کار خود با عنوان صنعتی فعالیت 

کرده است.
وی خاطرنشان کرد: درحال حاضر این دانشگاه جزو دانشگاه های تراز اول کشور 
است به طوری که رشته های تخصصی همچون: پلیمر و رنگ، نساجی، هوافضا، 
مهندسی پزشکی و...برای اولین بار در دانشگاه صنعتی امیرکبیر پایه گذاری 
شده اند. معاون پژوهش و فناوری دانشگاه صنعتی امیرکبیر یادآور شد: در این دوره 
مدیریتی، سعی شده است تا حرفه ای تر به پروژه ها پرداخته شود به این صورت 
که پژوهش ها نیاز محور باشند و به محصول تبدیل شوند و همچنین پروژه های 

محصول محور مورد نیاز کشور در این دانشگاه انجام شود.
غفاریان با بیان اینکه رسالت دانشگاه چند جنبه دارد، گفت: تربیت نیروها و 
مهندسین خبره با دانش و مهارت یکی از رسالت های دانشگاه است. دیگر رسالت 
دانشگاه توجه خاص به انجام تحقیقات و پژوهش های محصول محور است به 

طوریکه این محصولات دارای بهترین سطح از نظر تکنولوژی باشند.
وی تصریح کرد: برای اینکه دانشگاه منتفع از تلاش ها باشد، سیاست دانشگاه 
تشکیل کارگروه هایی متشکل از صنعت و تیم های تحقیقاتی دانشگاهی است تا 

با کمک یکدیگر بتوانند محصولات مورد نیاز کشور را عرضه کرد.
معاون دانشگاه صنعتی امیرکبیر همچنین گفت: این دانشگاه در بخش تحقیق، 
توسعه و آینده نگری، ید طولایی دارد و اگر این توانمندی را در کنار توانایی های 

صنعت قرار دهد به ساختار خوبی می توان رسید.
غفاریان یکی از اقدامات دانشگاه، ورود به بخش سیمان و رفع نیاز قطعات این 
صنعت است و تاکنون روی تولید جک های بزرگ و برینگ های بزرگ اقداماتی 
انجام شده است، تا بهار سال آینده، فاز اول پایلوت تولید نوار نقاله استیل کورد، 
به پایان می رسد. وی یادآور شد: مرکز طراحی ونوآوری حوزه صنایع فولادی و 

سیمانی در دانشکده موار و متالورژی ایجاد شده است.
معاون پژوهش و فناوری دانشگاه صنعتی امیرکبیر خاطرنشان کرد: همه تلاش 
دانشگاه این است که با نگاه علمی و حرفه ای، نیازهای صنعت را به صورت 
بنیادی دنبال کند و با کمک بخش خصوص صنعتی، محصولات با کیفیت بالا 

و استاندارد را تحویل دهد.

معاون پژوهش و فناوری دانشگاه صنعتی امیرکبیر گفت: 
همه تلاش دانشگاه این است که با نگاه علمی و حرفه ای، 
نیازهای صنعت را به صورت بنیادی دنبال کند و با کمک 
و مشارکت بخش خصوصی و جذب سرمایه، محصولات 

مورد نیاز صنعت را طراحی، تولید و تحویل دهد.

دانشگاه صنعتی امیرکبیر با سیمان سپاهان اصفهان 
تفاهم نامه امضا کردند:

تلاش دانشگاه تولید محصول و رفع 
نیاز صنعت با نگاه علمی

گزارش ویژه

دبیر انجمن علمی توسعه روستایی ایران 
گفت: هویت روستا به تولید است و ارائه 
هرگونه خدمات برای توسعه و آبادانی روستا 
باید در خدمت افزایش تولید باشد تا منجر به 
توسعه تولید و ارزش افزوده برای روستاییان 

شود.
مجتبی پالوج در گفت وگو با ایسنا، اظهار 
کرد: برنامه ریزی برای توسعه گردشگری 
کشاورزی و روستایی باید به گونه ای باشد 
که رعایت اصولی توسعه پایدار منجر به 
تولید در روستاها شده و کشاورزان و جامعه 

محلی از منافع آن بهره مند شوند.
وی افزود: قنات، محل تأمین آب در روستا 
است و کارکرد آن که سیراب کردن زمین ها 
و تولید محصولات کشاورزی است باید 
مورد توجه قرار گیرد تا برنامه ریزان برای 
مدیریت روستا، توجه داشته باشند که تولید 
روستا، باعث امنیت غذایی می شود که 

اساس همه حوزه های امنیت است.
دبیر انجمن علمی توسعه روستایی ایران، 
تصریح کرد: تشکیل وزارتخانه جهاد 
کشاورزی باعث شد به محرومیت زدایی 
از روستا توجه شده و از تولید در روستا غفلت 
شود و از این روست که روستا از جایگاه 

مدیریت کلان و خرد دچار خلأ شده است.
پالوج تأکید کرد: کشور ما دارای ۶۲ هزار 
آبادی است که حدود ۴۰ هزار روستا با 
جمعیتی بیش از ۲۰ خانوار در آن شناسایی 
شده که هرکدام به تنهایی یک جریان 
زندگی اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی 

است.
این عضو گروه توسعه روستایی کمیته ملی 
یونسکو گفت: متولی کارآمد و با قدرت برای 
توسعه روستا نداریم و برنامه های پنج ساله 
که برای توسعه کشور طراحی شده است 
اغلب شهر محور و خدمات محور است و 
چون روستا محور و تولید محور نیست، حق 

روستاها به درستی ادا نشده است.
متولی  اگر  روستا  توسعه  افزود:  وی 
مشخص، کارآمد و منسجم داشته باشد 
با حمایت از روستا و شرایط تولیدمحور 
و  می شود  تأمین  ملی  منافع  هم  آن، 
هم روستانشینان از این منافع بهره مند 
می شوند، ولی اکنون با این هدف فاصله 

داریم.
روستایی  توسعه  علمی  انجمن  دبیر 
ایران، تصریح کرد: روستاها کانون تولید 
در حوزه های مختلف کشاورزی هستند، 
بنابراین با رویکرد یکپارچه در توسعه 
کشاورزی و روستایی باید کارکرد روستا 
را به عنوان قطب تولید محور تعریف کرده و 

برای آن برنامه ریزی کنیم.
پالوج تأکید کرد: کارهایی که در روستاها در 
حوزه های زیربنایی، ترویجی و دانشی انجام 
می شود با افزایش دانش کشاورزان منجر به 
افزایش تولید می شود که بخش کشاورزی 
در اسناد بالادستی، سیاست ها و برنامه های 

دولت ها، چندان مورد توجه قرار نمی گیرد.

امنیت غذایی، اساس تمام 
حوزه های امنیت است

دبیر انجمن علمی توسعه روستایی ایران:

خبر روز
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مدیرعامل باشگاه سپاهان از حضور ۹۱ ورزشکار آقا و ۶۰ ورزشکار خانم این 
باشگاه در تیم های ملی خبر داد و گفت: با ۲۵۰۰ ورزشکار و به عنوان بزرگترین، 
متنوع ترین و پرافتخارترین باشگاه فرهنگی ورزشی کشور، حامی تیم های 

ملی هستیم.
محمدرضا ساکت، در آیین گرامیداشت دوم آبان ماه به عنوان روزی که در تقویم 
اصفهان به یاد صعود تاریخی سپاهان به عنوان اولین و تنها تیم صعودکننده به 
جام جهانی باشگاه ها به نام این تیم نامگذاری شده، در گلستان شهدای اصفهان، 
اظهار کرد: امروز در کنار جمعی از قهرمانان مان و منتخبی از ورزشکاران سپاهان 

در کنار قهرمانان اصلی یعنی شهدا حضور پیدا کرده و این روز را در کنار آن ها 
گرامی داشته و رسالت مان را استعدادیابی، پرورش استعدادها و حمایت از تیم های 
ملی می دانیم. وی با اشاره به حضور درخشان بانوان در رده های ملی، تصریح 
کرد: بانوان نماینده سپاهان در رشته های فوتبال، هندبال، والیبال، والیبال 
نشسته، تیراندازی، تیراندازی با کمان، ووشو، شمشیربازی با رعایت عفاف و 
حجاب بر بلندای قله های قهرمانی می ایستند تا پرچم ایران اسلامی را بالا برده 

و افتخارآفرینی کنند.
مدیرعامل باشگاه سپاهان درباره تعداد تیم های این باشگاه اعلام کرد: باشگاه 

سپاهان با ۲۷ رشته، ۹۳ تیم و ۲۵۰۰ ورزشکار سال گذشته توانست ۹۱ ورزشکار 
آقا و ۶۰ ورزشکار خانم را در تیم های ملی تقدیم ورزش کشور کند. رسالت باشگاه 
فولاد مبارکه نیز به عنوان بزرگ ترین، متنوع ترین و پرافتخارترین باشگاه کشور 

فعالیت در راستا استعدادپروری و حمایت از تیم ملی است.
ساکت همچنین درباره خدمات باشگاه در این هفته توضیح  داد: تا روز پنجشنبه 
)۵ آبان( از ساعت ۹ونیم تا ۳ونیم هر روز موزه افتخارات و مجموعه نقش جهان 
به صورت رایگان در اختیار هموطنان است. همچنین هر نوزادی امروز پا به دنیا 

بگذارد، هدیه ویژه ای دریافت خواهد کرد. 

مدیرعامل باشگاه سپاهان در 
آیین گرامیداشت دوم آبان ماه: 

با حدود ۱۵۰ 
ملی پوش، حامی 

تیم ملی هستیم 



جهـــــــان
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 مریم یادگاری  بیش از یک ماه است که 
اختلالات اینترنتی و قطع برخی پیام رسان ها 
در سطح کشور و به جهت حفظ امنیت و آرامش 
انجام گرفته ولی این اتفاق در حالی رخ داده که 
این شبکه های ارتباطی امروز بیش از هر زمان 
دیگری به زندگی اقتصادی ده ها میلیون ایرانی 
گره خورده است و قطع اینترنت نه تنها به آن ها 

بلکه به اقتصاد کلان نیز آسیب رسانده است.

• وابسـتگی اقتصـاد ۹ میلیـون نفر 
به صـورت مسـتقیم به اینسـتاگرام

بیـش از یک میلیـون ۷۰۰ هـزار کسـب وکار 
کوچک ایرانی در اینسـتاگرام فعالیـت دارند، 
تعـداد کسـب وکارهای بـزرگ مرتبـط بـا 

اینسـتاگرام ۲۰۰ هزار و تعداد کسب وکارهای 
بومـی و اسـتانی ۵۰۰ هـزار اسـت. آمارهـا 
از وضعیـت شـبکه های اجتماعـی ایـران 
نشـان دهنده این اسـت که اقتصـاد ۹ میلیون 
نفر به صورت مسـتقیم به اینسـتاگرام وابسته 
اسـت ضمـن اینکه حجـم بـازار اینسـتاگرام 
بیـن ۱۸ تـا ۳۲ هـزار میلیـارد تومـان اسـت 
و تأثیـر قطـع اینترنـت بـر کسـب وکارهای 
کوچـک به سـادگی قابل محاسـبه نیسـت 
به خصـوص آنکـه اغلب ایـن کسـب وکارها 
کاربـران عـادی هسـتند کـه به صـورت 
خانگـی مشـغول بـه یـک فعالیـت کوچک 
اقتصادی می باشـند. واتس اپ، محبوب ترین 
پیام رسـان مورداسـتفاده ایرانیـان نیـز تأثیـر 

ویژه ای در سهولت کسـب وکارهای اینترنتی 
و حتـی غیـر اینترنتـی داشـته اسـت و تقریباً 
کسـب وکاری نیسـت کـه امـروز از واتس اپ 
اسـتفاده نکنـد. از مغازه هـای خشک شـویی 
و فتوکپـی گرفتـه تـا تیم هـای مختلـف در 
شـرکت های بزرگ همه از واتس اپ استفاده 
می کننـد. واتس اپ امـروزه بـه یک ابـزار در 
دسـترس و سـریع برای پشـتیبانی میلیون ها 
کسـب وکار اینترنتی و حتی فیزیکـی درآمده 
و ازاین جهـت حـذف آن از اقتصـاد ایـن 
کسـب وکارها باعـث افزایـش قابل توجـه 

هزینـه اقتصـادی می شـود.

• ادامـه حیـات در اقتصـاد منهـای 
اینترنـت، غیرممکـن اسـت

قتصـاد  ا در  حیـات  مـه  دا ا درمجمـوع 
منهـای اینترنت، بـرای فعـالان اقتصادی 
غیرممکـن اسـت و تـداوم محدودیـت و 
اختـلال در شـبکه های مجـازی، نه تنهـا 
بـه اقتصادهـای کوچـک بلکـه بـه اعتبـار 
صنعتگـران و تجـار در بازارهـای جهانـی 
هم لطمـه زده و ایـن تحدیـد اینترنت خود 
باعـث تهدید رشـد اقتصـادی خواهد شـد. 
چراکـه قطـع اینترنـت، تولیـد در نیمـی 
از بخش هـای اقتصـاد ایـران را محـدود 
می کنـد و نـرخ رشـد اقتصـادی به طـور 

بـد. چشـمگیری کاهـش می یا

• تماس هـای تجـاری بیـن تجـار 
ایرانـی و خارجـی قطـع شـد

حسـین سـلاح ورزی نایب رئیـس اتـاق 
بازرگانـی ایران اسـت وی بـا تأکید بـر اینکه 
هرگونـه اتفاقاتی کـه موجب نـا اطمینانی در 
اقتصاد کشور شـود، تأثیر مستقیم و معناداری 
بر سـرمایه گذاری و تجارت و رشـد اقتصادی 
داشـته و خواهـد داشـت، ادامـه داد: اتفاقـات 
اخیر و قطع اینترنـت در تجارت کـه می تواند 
یک فعالیـت کوتاه مدت باشـد اثـر می گذارد 
و به طور مشـخص محـدود کـردن اینترنت، 
فیلتـر شـدن برخـی از پلتفرم هـای در یـک 
مـاه گذشـته هـم بـر روی کاهـش تولیـد و 
هم بـر کاهـش تقاضـای مؤثر و هـم تجارت 
اثرگذار بوده اسـت. سـلاح ورزی افزود: یکی 
از تأثیرات اقتصـادی محدود کـردن اینترنت 
ازلحـاظ اعتباری بـر روی تجـارت ایـران اثر 
گذاشـته به طوری کـه بـا توجـه بـه فیلتـر و 
محدود شـدن اینترنـت تماس هـای تجاری 
که از طریق پلتفرم های پیام رسـان بین تجار 
ایرانـی و خارجی انجام می شـد، قطع شـدند.

• کاهش اشـتغال هم اتفـاق خواهد 
د فتا ا

 وی ادامــه داد: نه تنهــا کســب وکارهای 
و  شــاپ ها  آنلایــن  کوچــک، 
کســب وکارهای مبتنــی بــر اینســتاگرام 

دچــار مشــکل شــده اند و افــرادی کــه 
جمعیــت آن هــا هــم کــم نیســت، کار خــود 
ــد از  ــوط تولی ــه خط ــت داده اند. بلک را ازدس
ــا تولیــد  خــط تولیــد لبنیــات و دارو گرفتــه ت
فــولاد و نســاجی در ایــن شــرایط دچــار 
ــد  ــوط تولی ــه خط ــده اند چراک ــکل ش مش
هــم مبتنــی بــر اینترنــت، هــوش مصنوعی، 
فنّاوری هــای IT و ITC هســتند و همچنیــن 
ــد  ــی مانن ــم موضوعات ــه ه ــارج از کارخان خ
لجســتیک، ثبــت ســفارش، بازاریابــی و 
برنامه هــای مالــی و ارزی بــر پایــه اینترنــت 
ــاهد کاهــش  ــرایط ش ــن ش ــا ای هســتند و ب
فــروش، کاهــش ســود و بــه دنبــال آن 
اثرگــذاری ایــن رونــد بــر روی اشــتغال 

ــود. ــم ب خواهی

•  لغـو برخـی از سـفرهای تجـاری 
به ایـران

ــران در ادامه از  ــی ای ــاق بازرگان نایب رئیس ات
لغو برخــی از ســفرهای تجــاری به ایــران در 
یک مــاه گذشــته خبــرداد و گفت: متأســفانه 
ــای  ــی از هیئت ه ــان برخ ــن مدت زم در ای
ــات تجــاری لهســتان  ــه هی تجــاری ازجمل
ــای  ــل و تقاض ــلام تمای ــته اع ــه از گذش ک
ســفر تجاری به ایــران را داشــتند، متأســفانه 
ســفر خود را لغــو کردنــد و از حضــور در ایران 

ــدند. ــرف ش منص

قطع اینترنت اقتصاد خرد و کلان کشور را به خطر انداخت؛

نانونت؛جدیتریندوگانهسفرهها

 یلدا توکلی   اگر چه پیش بینی می شد 
که بازگشایی مدارس و از سرگیری 
آموزش های حضوری موجی از بیماری 
را به دنبال داشته باشد و بسیاری مخالف 
بازگشایی مدارس بودند اما این اتفاق افتاد 
و با آغاز ماه مهر مدارس گشوده شد اما 
در حال حاضر که یک ماه از این اتفاق 
گذشته است موجی از بیماری که بی 
شبیه به کرونا نیست در بین دانش آموزان 

دیده می شود.
• شمار زیادی درگیر شده اند

شمار زیادی از دانش آموزان درگیر علایم 
سرماخوردگی هستند و علاوه بر دانش 
آموزان اغلب خانواده ها نیز مبتلا شده اند. 
مراجعات به مراکز درمانی و مطب های 
شخصی افزایش یافته و کمتر دانش 
آموزی طی ماه جاری از علایم خفیف 
و گاهی شدید سرماخوردگی در امان 
مانده است، حتی معلمان و کادر آموزشی 
مدارس نیز این روزها مبتلا هستند. اما 
آنچه که جای تأمل دارد و بارها از زمان 
شیوع ویروس کرونا توسط متخصصان 
و کارشناسان امر گوشزد شد ولی مورد 
بی توجهی قرار گرفته، استفاده از ماسک 
از طرف دانش آموزان، کادر آموزشی 

مدارس و اولیا مراجعه کنند است.
• حضور یک دانش آموز مبتلا 
سلامت مابقی را به خطر خواهد 

انداخت
مدیر یک آموزشگاه مقطع ابتدایی گفت: 
متاسفانه عدم توجه خانواده ها به حاضر 
نشدن دانش آموزان دارای علایم در 
سطح مدارس باعث درگیری شماری از 
دانش آموزان و حتی کادر آموزشی شده 
است. وی با بیان اینکه کادر مدرسه در 
صورت مشاهده علایم بیماری، خانواده 
را جهت بازگشت دانش آموز به منزل 
مطلع می کنند افزود: پیشگیری از ابتلای 
دانش آموزان به هرگونه علایم بیماری 
تنفسی از جمله کرونا نیازمند همراهی 

صادقانه خانواده ها است چراکه حضور 
یک دانش آموز مبتلا سلامت مابقی را 

به خطر خواهد انداخت.
• عدم فاصله گذاری مناسب بین 

دانش آموزان همه را درگیر کرد
مقطع  آموز  دانش  والدین  از  یکی 
ابتدایی که فرزندش مبتلا به علایم 
از  گفت:  است  شده  سرماخوردگی 
بازگشایی  نخست  روزهای  همان 
مدارس، متوجه علایم سرماخوردگی 
بین همکلاسی های دخترم شدم، اما با 
وجود گفتگوی چندباره با کادر آموزشی و 
تقاضای ممانعت از حضور دانش آموزان 
دارای علایم، متاسفانه اقدامی جدی از 
طرف مدرسه انجام نشده است. وی با 
بیان اینکه طی چند روز گذشته فرزندش 
مبتلا به این علایم شده است افزود: بی 
توجهی به رعایت پروتکل های بهداشتی 
و عدم فاصله گذاری مناسب بین دانش 
آموزان باعث درگیری اغلب آنها شده 
است. همچنین پدر دانش آموز دیگری 
در یکی از مدارس مقطع متوسطه اذعان 
داشت: ابتلای دانش آموزان به علایم 
سرماخوردگی بی شباهت به ویروس 
کرونا نیست و تقریباً بسیاری از افراد 
جامعه را درگیر کرده که باعث نگرانی 
و سردرگمی خانواده ها برای فرستادن 
فرزندان به مدرسه شده است. به طوریکه 
من خودم یک هفته است اجازه نداده ام 

فرزندم به مدرسه برود.
• باید نگران اوج گیری کرونا 

باشیم
دکتـر حمیـد عمـادی اسـتاد دانشـگاه 
علـوم پزشـکی شـهید بهشـتی اسـت 
وی نیـز بـا تاکیـد بـر اینکـه بـا توجـه 
بـه گذشـت یـک مـاه از پاییز و شـیوع 
بیماری هـای تنفسـی و بـا توجـه بـه 
اینکـه تاکنـون ویـروس کرونـا ریشـه 
کن نشده اسـت و علایم سرماخوردگی 
بین دانـش آموزان مـدارس، عـلاوه بر 

افزایـش احتمال ابتـلا به کرونـا امکان 
شـیوع ویـروس آنفلوآنزا را نیـز افزایش 
می دهد اذعان داشـت: البته روش های 
تنفسـی  بیماری هـای  پیشـگیری 
مشـابه اسـت که با اسـتفاده از ماسـک 
و شستشـوی مرتب و صحیح دست ها، 
تأمین شـرایط تهویه مناسـب و فاصله 
گـذاری ایمـن تمـام بیماری هـای 
تنفسی قابل پیشـگیری و در جلوگیری 
از گسـترش و شـیوع ایـن بیماری هـا 
تاثیرگـذار اسـت. وی افزود: بازگشـایی 
مدارس و حضـور برخی دانـش آموزان 
و حتی اولیـای مبتلا بـه بیمـاری، نبود 
تهویـه مناسـب در برخـی فضاهـای 
آموزشـی مـوارد ابتـلا بـه بیماری های 
تنفسـی را بین دانـش آمـوزان افزایش 
داده است در حالیکه مطابق با مصوبات 
سـتاد ملی کرونا، پیشگیری از تجمعات 
در فضاهای بسـته مورد تاکید است و از 
کادر مـدارس تقاضـا می شـود شـرایط 
تهویـه کلاس هـای درس و سـالن ها 

را تأمیـن کننـد کـه سـاده ترین روش 
بازکـردن پنجـره در نقطه هـای مقابل 
اسـت. در واقع با توجه به در پیش بودن 
فصـل سـرما ایـن نگرانـی وجـود دارد 
کـه شـاهد افزایـش آمـار مبتلایـان و 
اوج گیری کرونا باشـیم گرچه با رعایت 
پروتکل هـای بهداشـتی و تزریـق 
واکسـن می تـوان مانـع از اوج گیـری 
بیماری یـا احتمالًا وقـوع پیک جدیدی 
بود. دکتـر علیمحمـدی تصریـح کرد: 
تزریق واکسـن کرونا برای افـرادی که 
مسـتعد بیماری بـوده یا ضعـف ایمنی 
دارنـد و نیـز دانـش آمـوزان 6 الـی ۱۲ 
سـال ضرورت دو چنـدان دارد و تزریق 
واکسـن دُز سـوم و چهارم کرونـا برای 
افرادی که چهار مـاه از تزریـق دُز قبلی 

آنهـا گذشـته اسـت، واجب اسـت.
• شناسایی ۲۰۰ بیمار جدید

طبق آخرین آمار ۲۰۰ بیمار جدید 
مبتلا به کووید ۱۹ در کشور شناسایی 
و از این بیماران، ۴۸ مورد بستری 

شدند. با احتساب این افراد، مجموع 
آمار مبتلایان قطعی در کشورمان 
به ۷ میلیون و ۵۵۵ هزار و ۵۵۵ تن 
رسید و البته متاسفانه در ۲۴ ساعت 
گذشته، ۵ تن از بیماران مبتلا به کووید 
۱۹ در کشور جان خود را از دست 
دادند و بدین ترتیب مجموع جان 
باختگان این بیماری به ۱۴۴ هزار و 
۵۳6 تن رسید. این در حالی است که 
تا به امروز خوشبختانه ۷ میلیون و 
۳۲۹ هزار و ۹۱۸ تن از بیماران بهبود 
یافته اند. همچنین ۱۲۹ تن از بیماران 
در وضعیت شدید این بیماری قرار 
دارند و همچنین تاکنون ۵۴ میلیون 
و ۲۷۴ هزار و ۹۰۳ آزمایش تشخیص 
کووید ۱۹ در کشور انجام شده است. در 
حال حاضر صفر شهرستان در وضعیت 
در وضعیت  ۱۹ شهرستان  قرمز، 
نارنجی، ۲۰۳ شهرستان در وضعیت 
زرد و ۲۲6 شهرستان در وضعیت آبی 

قرار دارند.
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بر اسـاس مصوبـه مجلس، دولت مکلف شـده اسـت کـه میـزان پرداختی 
از جیب مـردم در رابطه بـا خدمات درمانی و دارو نسـبت به شـهریور سـال 

گذشـته افزایش پیـدا نکند.
رئیس کمیسـیون بهداشـت مجلس گفت: در حـال حاضر برخـی از داروها 

هنوز تحت پوشـش دارویـار قـرار نگرفته اند.
حسـینعلی شـهریاری گفت: بر اسـاس مصوبه مجلس، دولت مکلف شـده 
اسـت که میزان پرداختـی از جیب مردم در رابطـه با خدمـات درمانی و دارو 

نسبت به شـهریور سـال گذشـته افزایش پیدا نکند.

بـه گفتـه وی در حـال حاضـر برخـی از داروهـا هنوز تحـت پوشـش قرار 
نگرفته اند. قرار شـده اسـت تا ۱۱۹ قلم داروی بدون نسـخه تحت پوشـش 
بیمـه قـرار بگیرنـد و ۳66 قلـم داروی پرمصـرف نیـز هنوز تحت پوشـش 

بیمـه قـرار نگرفته اند.
او گفـت: مجلـس بـرای بیمـاران خاص پنـج هـزار میلیـارد تومـان اعتبار 
مصوب کـرده و این بودجـه به بیمه سـلامت اختصـاص می یابـد؛ اما هنوز 

عملیاتی نشـده اسـت.
او ادامـه داد: کمبـود در برخـی داروهـا مانند آنتـی بیوتیک کـودکان وجود 

دارد که شـخص رئیـس جمهـور به طـور جـدی پیگیر این مسـئله اسـت. 
نه درصـد ارزش افـزوده، عـوارض گمرکـی و ارز از جمله مسـائل پیش رو 
هسـتند و قرار بود که بانک مرکـزی ۵۰۰ میلیون دلار بابـت آن تخصیص 

دهد که هنـوز پرداخت نشـده اسـت.
او گفت: طـرح دارویار یک پـروژه بزرگ اسـت و میـزان رضایتمندی مردم 
حـدود ۸۰ درصـد اسـت. این طـرح بایـد از اول سـال جـاری اجرا می شـد 
کـه ایـن تأخیـر در اجـرای آن سـبب شـده اسـت تـا هزینـه توسـط مردم 

پرداخت شـود.

۳۶۶داروی
پرمصرفهنوزتحت
پوششبیمهنیستند

رئیس کمیسیون بهداشت 
مجلس:

یادداشت

ISFAHAN
N E W S

تیره ترشدن شب »دراگائو« برای 
طارمی

کُری خوانی ها از مستطیل 
سبز به توئیتر کشید

وی بـا بیـان اینکـه کشـورهای مختلـف صـادرات را بـرای واردات انجـام 
می دهند، خاطرنشـان کرد: هر کشـوری وارد کننـده کالاهایی اسـت که یا 
در کشـور خود ندارد و یا تـوان تولیـد آن را ندارد و بـرای ایـن واردات به پول 
نیـاز دارد؛ بنابراین برای کسـب پول مـورد نیاز، به سـراغ صـادرات می روند.

وزیر صمـت تصریـح کـرد: هـر کشـوری کـه بتوانـد صـادرات بیشـتری 
داشـته باشـد وضع بهتـری دارد و این بـه معنای تـراز تجاری مثبت اسـت. 
خوشـبختانه اعلام می کنم با رونـد فعلی تراز تجاری کشـور در پایان سـال 

آینـده مثبت می شـود.
وی تاکید کـرد: واردات سـال گذشـته ۵۲ میلیـارد و صـادرات غیرنفتی ۴۷ 
میلیارد دلار بـود و امسـال در 6 مـاه ابتدایی این اختـلاف به ۲ میلیـارد دلار 
رسـید و بزودی بـرای سـال آینـده این اختـلاف از وضعیـت منفی خـارج و 

مثبـت خواهد شـد.
وزیر صمـت همچنین بـه کارکـرد دیگـر صـادرات را افزایش تـوان قدرت 
کشـور عنوان کـرد و افـزود: ایـن افزایش قـدرت اما با خـام فروشـی ایجاد 
نمی شـود، برای مثال صادرات سـیمان اعتبار و قدرت برای کشـور ندارد اما 
فروش تجهیزات پزشـکی، داروهای بـا فناوری بالا و صنایـع پیچیده عامل 

قـدرت و اعتبار کشـور در سـطح بین المللی می شـود.
وی با اشـاره بـه اینکـه در خصوص هـدف صـادرات گفـت: تا پیـش از این 
هـدف ارز آوری بـود امـا بـه مثبت شـدن تـراز تجاری هـدف اصلـی تغییر 
کـرده و صادرکننده باید بـرای ایجاد اعتبـار و قـدرت ایران در دنیـا صادرات 

انجـام دهد.
فاطمی امین تاکید کرد: هدف گذاری رسـیدن بـه ۷۵ میلیـارد دلار صادرات 
غیر نفتـی بر همین اسـاس بـود و کیفیـت کالای صادراتی اهمیت داشـت. 
در دنیا شـاخصی به نام پیچیدگـی وجود دارد کـه مربوط به فناوری سـاخت 
کالا مرتبط می شـود، هرچه کالای تولید شـده فناوری پیچیده تری داشـته 
باشـد، شـاخص پیچیدگی هنگام صادرات افزایش می یابد. خوشبختانه این 
شـاخص جهانی که ۱۵ سـال پیش برای ما رتبه بالای ۱۰۰ بود، سـال قبل 

به 6۵ رسـید و سـال ۱۴۰۴ به زیر ۴۰ خواهد رسـید.
وی خاطرنشـان کـرد: اگـر کشـوری بتوانـد کالای پیچیـده تولید کنـد، به 
معنای این اسـت که دانش مولد دارد. اینکـه ما بر دانش بنیـان بودن کالاها 
تاکیـد می کنیم، منظـور مولد بودن آن علم اسـت نـه تعداد مقالات منتشـر 

شـده و دانشـجو و هیأت علمی.
وزیر صمت با اشـاره به اینکه دانـش مولد خـود را در صادرات نشـان خواهد 
داد گفت: در این زمینـه دولت نقش حمایتگری و نظـارت دارد و برای فراهم 
کردن زیرسـاخت های تجارت که همانا ایجـاد روابط سیاسـی و بین المللی 

و توسعه زیرسـاخت های لجسـتیک و انتقال پول اسـت فراهم کند.
وی تاکید کـرد: در حـوزه روابط سیاسـی اقدامات بزرگی صـورت گرفت که 
نمونه آن توافقنامه تجارت آزاد اوراسـیا و پیمان شـانگهای بود. اوراسیا ۱۷۰ 
میلیون جمعیت و بازار ۸۰۰ میلیون دلاری دارد. در خصوص شـانگهای هم 
که اعضای آن یک چهارم خشـکی دنیـا، ۴۰ درصد جمعیت دنیا، یک سـوم 
رشـد اقتصادی را به خـود اختصـاص داده انـد، بزرگ ترین مصـرف و تولید 

کنندگان دنیا هسـتند.
فاطمـی امیـن تصریـح کـرد: مزیـت اصلـی مـا در اوراسـیا ایـن اسـت که 

بزرگتریـن رقبـای تجـاری مـا در ایـن بـازار، عضـو پیمان نیسـتند.
به گفته فاطمی امین، در اجلاس پیمان شـانگهای رئیس جمهور پیشـنهاد 
حـذف دلار و یـورو و جایگزینـی پول هـای ملی و توسـعه زیرسـاخت های 

لجسـتیکی را مطـرح کرد که بـا اسـتقبال اعضا همراه شـد.
وزیر صمت با اشـاره بـه مشـکلات صادراتی سـالهای قبل گفت: امـروز ما 
بازارهای بکر و مغفـول مانده مانند آفریقـا را زنده کردیم و برخلاف گذشـته 

تجارت خود را بـه جایی گره نزدیم که دسـتاوردی نداشـته باشـد.
وی به رشـد اقتصادی واحدهای تولید کشـور اشـاره کـرد و افـزود: در ۳ ماه 
ابتدایی امسـال رشـد اقتصـادی حـوزه صنعـت ۵.۱ درصـد بـود در حالیکه 
شـاخص بنگاه های صنعتی داخل بـورس با تولید ۵۰ درصد تولیدات کشـور 
در خرداد رشـد ۲.۵ درصدی، در تیر ۵.۸ درصدی در مـرداد 6.۷ درصدی و در 

شـهریور 6.۵ درصدی داشـتند که کم نظیر و بی سـابقه اسـت.
فاطمی امیـن همچنیـن گفت: ایـن رشـد اقتصـادی بی نظیر وظیفـه صادر 
کننده بـرای صـادرات تولیـدات را افزایش می دهـد. امـروز در برخی صنایع 
ظرفیت تولیـد بالایـی وجـود دارد امـا به علت فقـدات بـازار فـروش، تولید 
صورت نمی گیـرد و در ایـن زمینه صادرکننـدگان می تواننـد تکمیل کننده 

چرخه رشـد اقتصادی شـوند.

وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به روند رو به رشد 
صادرات در مقابل واردات و کاهش اختلاف این دو، گفت: با 
ادامه روند فعلی سال آینده تراز تجاری کشور مثبت می شود. 
»سیدرضا فاطمی امین« در بیست و ششمین سالروز ملی 
صادرات که با حضور »سید ابراهیم رییسی« رئیس جمهوری، 
»محسن رضایی« معاون اقتصادی رئیس جمهوری، 
»علیرضا پیمان پاک« معاون وزیر صمت و رئیس سازمان 
توسعه تجارت و سایر مسئولان کشوری برگزار شد با اشاره 
به اینکه حضور شخص رئیس جمهور نشان دهنده اولویت 
صادرات برای کشور است گفت: صادرات برای مثبت شدن 

تراز تجاری کشور بسیار اهمیت دارد.

گزارش

 وزیر صنعت، معدن و تجارت در سالروز ملی صادرات 
مطرح کرد:

صادراتبیشتریعنیوضعبهتر

 عباس آقایی مهدی طارمی در شب 
شکست پورتو برابر بنفیکا ۹۰ دقیقه پر ماجرا 
را سپری کرد. استادیوم دراگائو اخیراً میزبان 
حساس ترین بازی هفته دهم رقابت های 
لیگ پرتغال بود؛ جایی که تیم های اول و 
دوم جدول یعنی پورتو و بنفیکا رو در روی 

یکدیگر قرار گرفتند.
تیم میزبان، پورتو به دنبال از بین بردن 
فاصله سه امتیازی در صدر جدول بود در 
حالی که بنفیکا برای تثبیت صدرنشینی و 
فرار بزرگ در هفته دهم تلاش می کرد. 
در نهایت هم این تیم مهمان بود که به یک 
پیروزی ارزشمند و یک گله دست یافت 
تا فاصله را در صدر جدول به عدد شش 

افزایش دهد.
در شب شکست پورتو مهدی طارمی شب 
پرماجرایی را در »دراگائو« سپری کرد. 
دو دقیقه پس از گل بنفیکا درگیری نسبتاً 
شدیدی شکل گرفت که مهدی طارمی 
ایفاگر نقش اصلی در آن بود؛ جایی که ستاره 
ایرانی پورتو بعد از کشیدن پیراهن بازیکن 
حریف یعنی گونزالو راموس از داور کارت 

زرد دریافت کرد.
این پایان شب پر ماجرای طارمی در دراگائو 
نبود. بعد از پایان مسابقه مهدی طارمی 
پیراهن خود را از تن درآورد و رو به هواداران 
بنفیکا نشان داد. البته معلوم نشد دلیل این 
حرکت طارمی چه بوده اما به هر حال او با 
انجام این کار به نوعی دست به یک کری 

خوانی زد.
صحنه ای که می توانست یک گل فوق العاده 
را به نام مهدی طارمی ثبت کند اما با واکنش 
خیره کننده دروازه بان بنفیکا همراه بود. 
در جریان بازی هم مهدی طارمی با یک 
حسرت بزرگ روبرو شد. جایی که در 
دقیقه ۱۵ ضربه سر ستاره ایرانی با واکنش 
استثنایی و سوپر سیو دروازه بنفیکا مواجه 
شد. مهاجم ایرانی ضربه فوق العاده ای را 
روانه دروازه بنفیکا کرد اما »ولاچودیموس« 
به شکل خیره کننده ای توپ از از زیر طاق 
دروازه بیرون کشید؛ ضربه ای که در صورت 
تبدیل شدن به گل می توانست جریان بازی 

را به شکل کامل تغییر دهد.
جالب این که بعد از بازی هم طارمی جنجال 
آفرین شد. جایی که در صفحه توییتر خود 
توییت تحریک برانگیزی را به اشتراک 
گذاشت. این ستاره ایرانی نوشت: ما قهرمان 
هستیم. یادآوری: در ۲۰ بازی گذشته ۱۱ 
پیروزی، فقط سه شکست و شش تساوی. 

بیاید بجنگیم.
نکته جالب توجه این که بیش از ۱۰۰۰ نفر 
از هواداران پورتو این توییت را ری توییت 
کرده و به نوعی در این کری خوانی با طارمی 
همراه شده اند. در سمت مقابل این توییت 
اصلًا به مذاق هواداران بنفیکا خوش نیامده 

و به این ستاره ایرانی حمله کرده اند.

خیزشکرونادردلآنفولانزایفصلی!
آمارهایی که دوران دورکاری و مجازی را نوید می دهد

 سعید واعظ  باشگاه استقلال تابستان امسال مهدی قایدی 
را برگرداند تا خط حمله خود را تقویت کند اما ظاهراً فکر این را 
نکرده بود چطور پولش را بپردازد. همین حالا استقلال ۸۰۰ 
هزاردلاربابت بازگشت مهدی به الاهلی بدهکار است. اماراتی ها 

هم فشارمی آورند که در اولین فرصت پول خود را بگیرند.
1.6 میلیون دلار به استراماچونی

باشگاه استقلال با غرامت سنگین مربی ایتالیایی هم روبه روست. 
دیر یا زود این باشگاه باید ۱.6 میلیون یورو به آندره آ استراماچونی 
بپردازد. البته آنها می توانند دراقساط مختلف پول استراماچونی را 
بدهند ولی مسأله اینجاست که کلًا پول ندارند! دیریا زود استقلال 

باید تکلیف این پرونده جنجالی را مشخص کند. مدیران اسبق 
باشگاه گفته بودند ماجرای استراماچونی حل وفصل می شود. آیا 

کسی هست که یقه این مدیران را بگیرد؟
بازیکنان طلبکار

صدای بازیکنان استقلال کم کم درآمده. باشگاه به بعضی از 
بازیکنان ۵ درصد و به بعضی دیگر ۱۰ درصد پول داده است. آبی ها 
تا اینجای فصل باید حدود ۳۰ درصد ازدستمزد بازیکنان را پرداخت 
می کردند که نتوانستند. از داخل تیم خبرمی رسد اعتراض ها آغاز 
شده و آنها خواهان گرفتن دستمزد خود هستند. فراموش نکنید 
امسال رقم قراردادها، جهشی بی سابقه داشت و مدیران سابق 

برای حفظ بازیکنان مجبور شدند در مقابل این رقم ها تمکین کنند. 
حالا تصورکنید باشگاه باید چه پول هایی به فوتبالیست ها بپردازد. 
ساپینتو و دستیارانش هم به اندازه تعهد باشگاه، پول نگرفته اند. باید 

کادرفنی استقلال را هم به معترضان اضافه کرد.
 بخشی از پول فرابورس خرج شد!

پول فرابورس و هواداران هست؟ آیا می تواند حلال مشکلات 
باشد؟ بد نیست بدانید بخشی ازاین پول هم هزینه طلب ها 
وهزینه های جاری استقلال شده است. قرار بود باشگاه با 
سرمایه گذاری این پول را به حساب بازگرداند ولی موفق نشد. 
با حساب وکتاب سرانگشتی که صورت گرفته، فتح ا...زاده ظرف 
یکی دو ماه آینده باید رقمی بین ۱۰۰ تا ۱۵۰ میلیارد تومان جور کند 
تا مشکلات مالی حل شود. آیا او می تواند؟! استقلال تمام پول های 

خود را گرفته و هیچ طلبی هم از هیچ احدی ندارد.

ارث و میراثی که به مدیرعامل آبی ها رسیده است؛

صفطولانیطلبکارانازایرانتاامارات



رییس شورای اسـامی شـهر اصفهان گفت: هم اینک 
عملیات اجرایی خـط ۲ قطار شـهری اصفهان منطبق با 
برنامه نیسـت که علت آن ناکافی بودن منابـع مالی و نیز 

مشـکات فراروی آزادسازی مسـیر طرح است.
محمد نورصالحی در شـصتمین جلسـه علنی شـورای 
اسـامی شـهر اصفهان افزود: تـاش زیـادی در حوزه 
قطـار شـهری در حـال انجـام اسـت امـا انتظار مـا این 
اسـت که هر دسـتگاهی کـه می توانـد در سـرعت کار 
نقشـی داشـته باشـد، وارد عمل شـود تا پروژه سـرعت 

. د بگیر
وی بیان کرد: شـورای اسـامی شـهر هر مصوبـه ای را 
که برای سـرعت دادن به این پروژه لازم اسـت، حمایت 
می کنـد و در خدمت مدیرانی اسـت که کار را به سـرعت 

پیـش می برند.
رییس شـورای اسـامی شـهر اصفهان به ورود دستگاه 
تـی بـی ام تونل شـرقی محـور زینبیـه تـا چهـارراه ابن 
سـینا این شـهر اشـاره کرد، اظهار داشـت: باید مـردم و 
مسـوولان در جریان پیشـرفت پـروژه قطار بگیرنـد و از 
اسـتاندار به عنوان رییس شـورای سـازمان قطار شهری 
می خواهیم کـه برای تأمیـن منابع به پـروژه کمک کند.

وی اضافـه کـرد: شـورای سـازمان قطـار شـهری باید 
سالی ۲ یا سـه مرتبه تشکیل شـود و سـازمان مشارکت 
و سـرمایه گذاری شـهرداری نیز به دنبال جذب سرمایه 
گذار برای سـاخت ایسـتگاه ها و نازک کاری ها هستند و 

این کار نیـز باید سـرعت بگیرد و پیگیری شـود.
به گفتـه وی، قـرارداد با شـرکت مپنا در حـال پیگیری و 
تصویب اسـت و اکنون نیـاز به تأییـد وزیر کشـور دارد و 
پیش بینـی می کردیم که تصویـب نهایی این قـرارداد تا 

پایـان آذر به طـول بینجامد.
رییـس شـورای اسـامی شـهر اصفهـان خاطرنشـان 
کرد: از روابط عمومی قطار شـهری، شـورا و شـهرداری 

می خواهیم کـه تاش هـای در حـال انجـام را انعکاس 
دهند تـا مـردم از اقدامات بزرگ انجام شـده آگاه شـوند.

نورصالحـی همچنین با اشـاره بـه حلقه حفاظتی شـهر 
اصفهـان گفـت: روز سـه شـنبه بـا حضـور شـهردار و 
معاونان حمل و نقـل و عمـران از برنامه هـای این حوزه 

بـرای سـال ۱۴۰۲ مطلـع خواهیم شـد.
وی با اشـاره آغاز مرحله بازنگری برنامـه اصفهان ۱۴۰۵ 
گفـت: باید برنامـه ای قوی و مناسـب بـرای اصفهان در 

طول ۴ سـال آینده تدوین شـود.
رییس شـورای اسـامی شـهر اصفهان گفـت: گزارش 

این برنامـه در روزهای اخیر در جلسـه تلفیق ارائه شـد و 
مجموعه مدیریت شـهری باید وارد تدوین برنامه ۱۴۱۰ 

شـود تا اصفهان برنامه خوبی پیش رو داشـته باشـد.
»خط ۱ قطـار شـهری اصفهـان بـه طـول ۲۴ کیلومتر 
دارای ۲۰ ایسـتگاه و ۱۲ رام قطـار اسـت کـه شـمال به 
جنـوب این خطـه را بـه هـم پیونـد می دهـد؛ همچنین 
مسـیر غرب به شـرق اصفهان نیـز خط ۲ قطار شـهری 

در دسـت احداث اسـت.«
قطـار شـهری اصفهـان در شـرایط کرونایـی و به دلیل 
فاصله گـذاری اجتماعی روزانـه ۵۰ هزار مسـافر جابه جا 

می کند اما در شـرایط طبیعـی ظرفیـت جابه جایی ۱۵۰ 
هـزار مسـافر را دارد. کانشـهر اصفهـان افـزون بـر ۲ 

میلیـون نفر جمعیـت دارد.
• اصفهـان می توانـد الگویی برای اسـتفاده 

معلـولان از فضای شـهری
رییس هیـات مدیـره انجمـن روشـن بین اصفهـان نیز 
در این جلسـه با بیـان اینکه اصفهـان می توانـد الگویی 
برای اسـتفاده صحیح معلولان از فضای شـهری باشـد، 
گفـت: از ظرفیـت تشـکل ها می تـوان بـرای مناسـب 
سـازی و دسترسـی معلولان به فضای شـهری استفاده 

کـرد.
محمدجـواد خادمـی افزود: چهـار تشـکل تخصصی در 
حـوزه نابینایـان در شـهر اصفهان وجـود دارد که سـعی 
کرده اند بـا همکاری و هـم فکری نابینایان، مسـوولان، 
مردم، خیـران و نخبـگان، برای حل مشـکات پیش رو 

اقـدام کنند.
وی بـا اشـاره بـه مشـکات قشـر معلـول گفـت: در 
سـازمان های دولتـی و حتی ذی ربـط در امـور معلولان، 
از خود این قشـر به عنوان کارمند و نیروی انسـانی مؤثر 
اسـتفاده نمی شـود و این سـبب می گردد که بـرای حل 

مشـکات فکر عاجـل صـورت نگیرد.
رییس هیات مدیره انجمن روشـن بین اصفهـان با بیان 
اینکه این خطه می توانـد الگویی برای اسـتفاده صحیح 
معلـولان از فضـای شـهری باشـد، گفـت: از ظرفیـت 
تشـکل ها می توان بـرای مناسـب سـازی و دسترسـی 

معلـولان به فضـای شـهری اسـتفاده کرد.
وی افـزود: کمیسـیون عمران، معمـاری و شهرسـازی 
می توانـد در حفظ و سـامت افـراد دارای آسـیب بینایی 
کارهـای قابل ذکـری انجـام دهـد. بنابرایـن از اعضای 
کمیسـیون می خواهیـم کـه در برنامه هـای خـود از 
ظرفیت روشـن دلان بـرای ارائه مشـاوره لازم اسـتفاده 

کننـد.
در شـصتمین جلسـه علنـی شـورای شـهر اصفهـان و 
بـه مناسـبت روز عصـای سـفید، اعضای چهار تشـکل 
نابینایـان و همکاران روشـن دل شـهرداری اصفهان در 

صحن علنـی شـورا حضـور پیـدا کردند.
اعضـای این تشـکل ها کـه از جملـه فعـالان اجتماعی 
به شـمار می رونـد نیازهـا و دغدغه هـای خـود در حوزه 

شـهری را مطـرح کردند.
در این جلسـه از کارکنـان نابینا مدیریت شـهری و دیگر 

میهمانان روشـن دل تجلیل شد.
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رییس کمیته استعدادیابی فدراسیون بدمینتون جمهوری اسامی گفت: باید شیوه اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

استعدادیابی بدمینتون را متناسب با شرایط بومی، فرهنگی و ساختار اجتماعی 
جامعه طراحی و تنظیم کنیم تا بتوانیم بازیکنان مستعدی را در این رشته ورزشی 
شناسایی و معرفی کنیم. حسن بزُرگزاد اظهار داشت: پایگاه های مختلفی برای 
شناسایی ورزشکاران مُستعد در رشته بدمینتون در نقاط مختلف کشور به صورت 
پراکنده پیش بینی شده و برنامه های آینده گروه استعدادیاب فدراسیون بدمینتون 
به صورت منطقه ای در سطح ۱۰ تا ۱۲ منطقه کشور برنامه ریزی شده است تا از 

صرف وقت و هزینه های زیاد و پیمودن مسافت های طولانی بکاهیم.
وی ادامه داد: پس از تعیین مناطق، نسبت به شناسایی ورزشکاران مُستعد اقدام 
خواهیم کرد و این افراد را توسط گروه های استعدادپروری برای رسیدن به 

تیم های ملی نوجوانان و جوانان مهیا خواهیم کرد.
رییس کمیته استعدادیابی فدراسیون بدمینتون جمهوری اسامی ایران افزود: 
برنامه های خوبی در ۲ بعُد استعدادیابی و استعدادپروری به فدراسیون ارائه شده 
است که امیدواریم پس از تصویب نهایی و به ثمر رسیدن این فعالیت ها شاهد 

رشد بدمینتون در عرصه های مختلف باشیم.
بزرگزاد با بیان اینکه در گذشته بدمینتون منحصر به چند شهر بزرگ کشور بود 
خاطرنشان کرد: بر اساس سیاست های فدراسیون امروز دیگر بدمینتون در اختیار 
شهرهای بزرگ و مراکز استان ها نیست و برنامه ریزی فدراسیون در جهت نشر و 
گسترش این رشته ورزشی در تمام نقاط کشور است به نحوی که حتی دورترین 

نقاط کشور هم بتوانند از این امکانات برخوردار شوند.

رییس کمیته استعدادیابی فدراسیون بدمینتون:

استعدادیابی بدمینتون باید متناسب با شرایط بومی و فرهنگی هر منطقه باشد

نایب رییس شورای اسامی شهر 
اصفهان گفت: این کان شهر در حوزه 
نظام سامت، ایمنی و محیط زیست 
با وضع مطلوب فاصله دارد و مدیریت 
شهری در این خطه باید ارتقای این 

سه حوزه را در دستور کار قرار دهد.
داشت:  اظهار  قربانی  ابوالفضل 
مأموریت  بنابه  شهری  مدیریت 
سازمانی خود باید در راستای دست 
یابی به رویکردهای اداره بهتر شهر، 
تاب آوری شهری، توسعه تکنولوژی 
شهری، گستردگی خدمات و رسیدگی 
به تهدید سامت شهروندان؛ موضوع 
استقرار نظام سامت، ایمنی و محیط 

زیست را در دستور کار قرار دهد.
وی با بیان اینکه اصفهان دارای 
جمعیت ۲ میلیون نفری، ۱۵ منطقه 
شبکه  و  محله   ۲۰۰ و  شهری 
گسترده ای از مراکز اقتصادی و 
شریان های شهری است، گفت: وجود 
مسائلی از قبیل تراکم زیاد جمعیت، 
افزایش مهاجرت، مراکز صنعتی و 
غیرصنعتی، بافت سنتی، بازارهای 
قدیمی، فرونشست وترافیک سنگین، 

شهر را تهدید می کند.
نایب رییس شورای اسامی شهر 
اصفهان افزود: کرونا ثابت کرد که باید 
به ساختار سامت، ایمنی و محیط 
زیست توجه کنیم و قوانین زیادی به 
لحاظ فوریت وجود دارد و این ساختار 
در بدنه مدیریت شهری قابل توجیه 

است.
وی اضافه کرد: انتظار می رود با نگاه 
ویژه برای استقرار نظام مدیریتی در 
حوزه های یاد شده گام های موثری 
برداشته شود تا با رفع چالش ها و 
مشکات شاهد حوادث بغرنج گذشته 
نباشیم و افزایش بهره وری و شهری 

ایمن و تاب آور رقم بزنیم.
قربانی اظهار داشت: آمار به دست 
آمده از اداره کل سرمایه انسانی نشان 
می دهد که حوادث خسارتی و جرح و 
فوت روند افزایشی و همچنین مبلغ 
قرارداد بیمه جامع شهروندی در 
سال ۱۴۰۰ نسبت به ۹۹ افزایش ۷۰ 
درصدی داشته است و به همین دلیل 
حادثه ای که منجر به مرگ می شود 

عوارض جبران ناپذیری دارد.
یکی  کرد:  خاطرنشان  قربانی 
چالش های اصلی این روزها شهر 
اصفهان موضوع حمل و نقل است 
و اکنون بسیاری از کارشناسان و 
متخصصان حوزه حمل و نقل شهری 
معتقدند که ۹۰ درصد پروژه های 
حمل و نقلی شهرهای ما به صورت 
اشتباه انجام شده و ما را در وضعیت 
بی پولی و مشکات موجود از هدف 

اصلی خودمان دور کرده است.
وی افزود: موضوع حمل و نقل امروز 
مبتنی بر دانش است و اگر نخواهد 
تجربه دیگر مناطق جهان را مورد 
استفاده قرار دهد باید راه رفته آن ها 
را دوباره برویم و ۳۰ یا ۴۰ سال آینده 

به آن برسیم که باز هم عقب هستیم.
قربانی گفت: نگرش های موجود 
باید مورد بحث و بررسی قرار گیرد، 
اگر بی توجهی به موضوع شود باعث 
اتاف منابع خواهد شد و دنیا امروز به 
توسعه حمل و نقل عمومی شامل کل 
شبکه توجه دارد. به گفته وی، ایجاد و 
توسعه شبکه حمل و نقل غیرموتوری، 
سیستم های آنتنی گسترده، توسعه 
شهری مبتنی بر حمل و نقل همگانی 
در دستور کار دنیا قرار دارد و اگر ما این 
تفکر را حاکم نکنیم هر روز شاهد 
تثبیت شرایط نابسامان امروز خواهیم 

بود و مشکلی حل نمی شود.
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فاصله شهربا وضع مطلوب 
حوزه های نظام سلامت، 

ایمنی و محیط زیست

نایب رییس شورای شهر اصفهان 
هشدار داد:

رییس شورای شهر اصفهان مطرح کرد:

آزادسازی ها سد راه خط 2 مترو اصفهان

 امیر میریـان  انتخابات میـان دوره ای در آمریکا که قرار اسـت روز هشـتم 
نوامبر )۱۷ آبان( برگزار شـود سرنوشت دو سـال پایانی دوره ریاست جمهوری 
جو بایدن، رئیس جمهوری ایالات متحده را تعییـن خواهد کرد. رای دهندگان 
آمریکایی کل اعضای مجلس نمایندگان و یک سـوم از اعضای مجلس سنا 
را انتخاب خواهند کـرد امری کـه می تواند موازنه قـوا در کنگره آمریـکا را به 
نفع جمهوریخواهـان تغییر دهـد. دموکرات ها هـم اکنون در هـر دو مجلس 
نمایندگان و سـنا اکثریت شـکننده ای دارند. محتمل ترین سـناریو در شرایط 
فعلی تـداوم کنتـرل دموکرات ها بر مجلس سـنا و پیـروزی جمهوریخواهان 
در انتخابات مجلس نمایندگان اسـت. حزب رئیس جمهـوری آمریکا به طور 
سـنتی در انتخابات میـان دوره ای بخت زیادی بـرای پیروزی نـدارد؛ چرا که 

رأی دهنـدگان اغلب به حـزب رقیـب او رأی می دهند.
• نگرانی از کاهش محبوبیت بایدن در داخل

وضعیـت سیاسـی در ایـالات متحـده بـا وضعیـت سیاسـی در اروپـا 
تفاوت هـای زیـادی دارد و رأی دهنـدگان امریکایی نوسـان های زیـادی در 
تصمیم گیری هـای انتخاباتـی دارنـد به همیـن دلیـل نمی توان بـه صورت 
قاطـع آینـده را پیش بینی کـرد. امـا اگر بخواهیـم وضعیـت امـروز را مدنظر 
قرار دهیـم، دولـت بایدن دچـار یک ضعـف و ناتوانی سیاسـی جـدی هم در 
سیاسـت داخلی و هـم در سیاسـت خارجی اسـت. از مسـأله خروج شـتابزده 
نیروهای امریکایی از افغانسـتان تا شـرایط کنونی اوکراین، سیاست خارجی 
امریکا دسـتاورد قابل قبولی نداشـته و در داخل نیز فضای سیاسـی دو قطبی 
در کنـار ناتوانی بایـدن برای عمل بـه وعده هـای انتخاباتی باعث شـده کاخ 
سفید وضعیت مناسبی از نظر مقبولیت عمومی نداشته باشـد. براساس نتایج 
جدیدترین نظرسـنجی ها محبوبیت بایدن در آسـتانه انتخابات میان دوره ای 
پیش رو حـدود ۴۱ درصد اعام شـده که نشـانه خوبی برای حـزب دموکرات 
نیسـت. نظرسـنجی ها نشـان می دهد که تورم هفت درصدی در حال حاضر 
باعث شـده اسـت که رأی دهنـدگان آمریکایی نمـرات ضعیفی بـه عملکرد 

مدیریـت اقتصـاد دولت بایـدن بدهنـد. در این میـان جمهوری خواهـان نیز 
بایـدن را بـه خاطـر سیاسـت های انـرژی سـبز او کـه به گفتـه آن هـا باعث 

افزایش بیشـتر قیمت گاز می شـود مـورد انتقـاد قـرار داده اند.
• نگرانی از نفوذ قدرت های خارجی در انتخابات

درسـت اسـت که مقامات دولتـی در ایـالات متحـده تا کنـون از شناسـایی 
هیچ تهدید معتبری علیـه زیرسـاخت های انتخاباتی در ایـالات متحده خبر 
نداده انـد امـا آنهـا معتقدنـد برخـی کشـورهای خارجـی از مدت هـا پیش به 
دنبـال تحت تأثیـر قـرار دادن افـکار عمومـی در آمریـکا به خصـوص پیش 
از برپایی انتخابـات در این کشـور بوده انـد. و مهم ترین نمونه از ایـن جریان، 
بـه کارزار مخفـی روسـیه در رسـانه های اجتماعی بـرای ایجـاد اختاف بر 
سـر داغ تریـن موضوعـات اجتماعـی پیـش از انتخابـات ریاسـت جمهوری 
سـال ۲۰۱۶ در ایـالات متحـده بـر می گـردد. دولت ایـالات متحـده پس از 
بر ملأ شـدن ایـن ماجـرا و افشـای جزئیاتـی از آن کارزار، همـواره در مقاطع 
مهم به ویـژه زمان برپایـی انتخابات بـه حالت آمـاده باش در می آیـد تا آنچه 
»تاش های روسـیه، چین و ایران برای مداخله در سیاسـت داخلی و شـکل 
دادن به نحـوه تفکر رأی دهنـدگان این کشـور« خوانده می شـود را کنترل و 
مهار کند. اکنـون مقامات دولت فـدرال در ایـن خصوص مدعی شـده اند که 
روسـیه در تاش اسـت تا تردیدهایـی را در خصـوص یکپارچگـی انتخابات 
ایالات متحـده برانگیـزد. بنا بـه ادعای واشـنگتن، چیـن که سیاسـتمداران 
آمریکایـی را تهدیـدی بـرای منافـع خـود می دانـد از هـر راهـی از جملـه 

تاثیرگـذاری بـر انتخابـات درصدد تضعیف آنهاسـت.
یـک هشـدار اطاعاتـی غیرمحرمانـه کـه آسوشـیتدپرس مدعی اسـت به 
تازگی به آن دسترسـی پیـدا کرده نیـز تاکید دارد کـه چین احتمالًا بـه دنبال 
تأثیرگذاری بـر برخی نژادهـا جهت »ممانعـت از نامزد شـدن افرادی اسـت 
که به نظر می رسـد دشـمن پکـن هسـتند«. مقامـات اطاعاتـی آمریکا به 
واسـطه این هشـدار که اواسـط سـپتامبر برای مقامات ایالتی و محلی ارسال 

شـده، گوشـزد کرده اند کـه پکن بـرای مداخلـه در انتخابـات میـان دوره ای 
خطـر کمتری را نسـبت بـه زمـان انتخابـات ریاسـت جمهوری پیـش روی 
خـود می بینـد. البتـه باید ایـن نکنـه را هم مـورد توجـه قـرار داد کـه ایالات 
متحده عاوه بـر مقابله بـا کارزارهای نفـوذ خارجـی، با تهدیدهـای فزاینده 
علیه کارگران انتخاباتـی در داخل و گسـترش نظام مند شـایعات و اطاعات 

نادرسـت در مـورد تقلـب و تخلفـات انتخاباتی مبـارزه می کند.
• نگرانـی از پیـروزی جمهوریخواهـان و تأثیـر آن بـر جنگ 

اوکرایـن و برجام
روز جمعـه )۲۹ مهرمـاه( رئیس جمهـوری آمریـکا در یـک سـخنرانی 
درباره چشـم انـداز کمک های واشـنگتن بـه اوکرایـن در صـورت پیروزی 
جمهوری خواهـان در انتخابـات میـان دوره ای کنگـره ابـراز نگرانـی کـرد. 
گفتنی اسـت جمهوری خواهـان از آغاز جنـگ روسـیه در اوکرایـن، بارها از 
متحـدان اروپایی خـود خواسـته اند تـا در حمایـت از کی یـف، بار بیشـتری 
را به دوش بکشـند زیـرا به بـاور آنهـا، این بحـران بـرای اروپایی ها بیشـتر 
از آمریکایی هـا تهدیـد کننـده اسـت. در ایـن راسـتا بسـیاری از تحلیلگران 
پیش بینـی می کنند که بـا توجه به کنترل بیشـتر حـزب جمهوری خـواه بر 
هزینه های دولت پس از انتخابـات میان دوره ای، رویکرد واشـنگتن در قبال 
متحدانـش تغییـر خواهد کـرد. این در حالی اسـت کـه نشـریه »پولیتیکو« 

هم با اشـاره به نزدیک شـدن انتخابات میـان دوره ای کنگـره آمریکا اعام 
کـرد: »در صورتی کـه جمهوری خواهان اکثریت کنگـره را به دسـت آورند، 
آنگاه سـخاوتمندترین کمک کننده به اوکرایـن در جنگ با روسـیه، به ناگاه 
به جای بخشـندگی، خسـیس خواهد شـد.« نگرانی دیگر بایـدن از پیروزی 
جمهـوری خواهان متأثر شـدن مسـئله مذاکـرات هسـته ای با ایران اسـت 
واقعیت این اسـت کـه جمهـوری خواهـان فـارغ از انتخابات میـان دوره ای 
کنگره بـا هر گونـه توافـق، سـازش و قـراردادی کـه بخواهـد امتیـازی به 
ایـران بدهـد و یـا تحریمـی را از جمهـور اسـامی بکاهـد، مخالف انـد امـا 
انتخابات کنگـره آمریکا تأثیر مسـتقیمی بر توافـق احتمالی ایـران و آمریکا 
برای احیـای برجام خواهد داشـت. در حـال حاضر که ترکیب سـنا و مجلس 
نماینـدگان به نفع دموکرات هاسـت بـاز هم بایدن بـرای پیشـبرد مذاکرات 
برجـام بارها بـا فشـار جمهـروی خواهـان روبـه رو بـود بنابراین دسـتیابی 
احتمالـی جمهوری خواهـان بـه اکثریـت کرسـی های کنگـره بـه معنـی 
مقاومـت بیشـتر آنهـا در برابـر احیـای برجـام اسـت. گفتنی اسـت چندی 
پیش ۴۹ سـناتور جمهوری خواه اعـام کردند جلـوی توافق احتمالـی را در 
صورتی که بـا محدودیـت برنامه موشـکی ایران همـراه نباشـند می گیرند. 
این شرایط، پیش نمایشـی از وضعیت کنگره در حالتی اسـت که اکثریت آن 

را جمهوری خواهـان تشـکیل دهند.

 ملـودی دهانی   به همـت امور بانـوان فرمانـداری نشسـت فرماندار 
بـا مشـاوران افتخـاری امـور بانـوان روسـتاهای شهرسـتان در محـل 

فرمانـداری برگزار شـد.
در این نشسـت محمد علـی احمـدی انتخاب یک نفـر از بانـوان فعال و 
توانمند روسـتا به عنوان مشـاور افتخاری امـور بانوان را اقدامی دانسـت 
کـه بـا هـدف بهـره گیـری هـر چـه بیشـتر از ظرفیتهـا و توانمندیهای 
بانوان روسـتایی در راسـتای پیشـرفت و توسـعه روسـتا، در شهرسـتان 

اصفهـان و بـرای اولین بار در سـطح کشـور صـورت پذیرفته اسـت.
 فرمانـدار اصفهـان بـا تأکیـد بـر مردمی بـودن دولـت سـیزدهم افزود: 
مشـی این دولت بر تقویـت ارتباط با مـردم و حضـور فعـال در بین آحاد 

جامعه بـرای بررسـی میدانی مشـکات اسـت که ایـن مردمی سـازی 
باعـث افزایـش مشـارکت و همگرایی میـان دولـت و مـردم می گردد.

احمـدی با اشـاره بـه برنامه هـای مـدون و خط مشـی مشـخص دولت 
سـیزدهم در حوزه های مختلـف از جملـه آب، زاینـده رود، اشـتغال و ... 
ایـن برنامه ها را جامـع و کامـل دانسـت و افزود: ان شـاء الله بـه لطف و 
یاری خداونـد متعـال و بـا روحیـه انقابـی و اراده راسـخ این دولـت، با 
اجرای ایـن برنامه هـا در آینده ای نزدیک شـاهد تحولاتی چشـمگیر در 

عرصه هـای مختلـف کشـور خواهیـم بود.
وی موفقیـت در پیشـبرد هـر چـه بیشـتر اهـداف و فعالیت هـا و ارائـه 
خدمـات بهتـر بـه جامعـه را در گـرو مشـارکت و همدلـی آحـاد جامعـه 

بـا یکدیگـر برشـمرد و از مشـاوران امـور بانـوان روسـتاها خواسـت بـا 
مشـارکت، همدلـی و همراهـی گامهـای موثری در راسـتای پیشـرفت 
و توسـعه روسـتاهای مربوطـه بردارنـد. وی همچنیـن بر لـزوم توجه به 
معنویت برای کسـب موفقیت هرچه بیشـتر در مدیریـت و برنامه ریزی 

تأکیـد نمـود.
فرمانـدار اصفهان با اشـاره بـه کاهش نرخ رشـد جمعیت و نـرخ باروری 
و لـزوم ارتقـای پویایـی، بالندگـی و جوانـی جمعیت کشـور بـر اهمیت 
اطاع رسـانی دقیق و مؤثـر قوانیـن مربوط بـه افزایش جمعیـت تأکید 
نمود و خواهـان فعالیت ویژه مشـاوران افتخاری امور بانوان روسـتاهای 

شهرسـتان در این موضوع شـد.

بایدن نگران انتخابات کنگره است؛

 دموکرات های مردد
و جمهوری خواهان در کمین

صاحب امتیاز و مدیر مسئول:  رضا محزونیه 
سر دبیر: مرضیه ربیعی

قائم مقام مدیرمسئول: محمد حسین محزونیه
دفتراصفهان : میدان احمد آباد،ابتدای خیابان شهیدمفتح )بهرام(   ساختمان حورا

 تلفن:031-32274500    
روابط عمومی:تلفن: 32274754-031  فاکس: 32274514ـ 031 

سازمان آگهی های اصفهان:32274518 - 32274517     32274512 - 32274506 ـ 031  
فاکس بازرگانی اصفهان : 32274511- 32274507ـ 031

 چاپ: صمیم
امور مشترکین اصفهان: 031-32274508

امتیاز: 38/5

نشست فرمانداربا مشاوران افتخاری امور بانوان روستاهای 
شهرستان در محل فرمانداری اصفهان برگزار شد؛

حضور فعال در بین آحاد 
جامعه برای بررسی میدانی 
مشکلات
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